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JONGEREN BEZORGEN MENSEN MET BEPERKING ONVERGETELIJKE WEEK

«Als JOKA komt, is het feest»

HEULE/DEERLIJK/MOEN

De agenda van de bewoners
van de Branding in Heule zat
propvol deze week. Ze gingen
al op uitstap naar de Brielmeer-
sen, deden een fotoshoot en
beleefden een filmnamiddag.
Gisteren was er de pictogram-
menbingo én een karaokena-
middag.  «Niet dat wij anders
geen leuke dingen doen met de
bewoners», zegt Griet Thee-
taert, die in de Branding werkt.
«Maar als je zo’n bende en-
thousiaste jongeren over de
vloer hebt, die zich voor de vol-
le 100 procent kunnen inzetten
voor de animatie van onze be-
woners, dan is er uiteraard wat

meer mogelijk.»

Vrijwilligers
Met 7 zijn ze dit jaar, de jonge-
ren die deze week niét op chi-
rokamp gaan, en ook geen va-
kantiejob doen waar ze geld
mee verdienen, maar die er-
voor kiezen om zich een hele
week vrijwillig in te zetten voor
mensen met een beperking.
«Het is de derde keer dat ik dit
doe», zegt Yentl Desplenter uit
Deerlijk. «Ik heb er dit jaar mijn
vakantieplannen voor aange-
past, om er weer bij te kunnen
zijn. Niet alleen de bewoners
maken plezier deze week, ik

amuseer me ook rot, hoor. Dat
we deze mensen even al hun
zorgen kunnen laten vergeten,
en een hele week lang een
glimlach op hun gezicht kun-
nen toveren, er is niets toffer
dan dat.»

Meer voldoening
Eline Eggermont uit Moen, die
er deze zomer voor de tweede
keer bij is, treedt Yentl bij. «Ik
zou inderdaad deze week ook
een job kunnen doen waar ik
geld mee verdien, klopt. Maar
de sfeer hier is zó goed, en het
doet echt deugd om die men-
sen hier gelukkig te zien. Hier
haal ik méér voldoening uit
dan uit een vakantiejob waar ik
voor betaald word.» En die lief-
de is wederzijds. De bewoners
van de Branding kijken letter-
lijk een jaar uit naar de komst
van de JOKA-jongeren. «Eigen-
lijk vragen ze van zodra het
kamp voorbij is, wanneer het
volgende JOKA-kamp is», zegt
Griet. Tijdens de karaokena-
middag gaven de bewoners al-
vast het beste van zichzelf op
‘Ik spring uit een vliegmachi-
ne’, en ‘Laat de zon in je hart’,
en in het bingospel leek hun le-
ven er soms vanaf te hangen.

Voor de zevende zomer op rij bezorgen
enthousiaste jongeren via de organisatie
JOKA de bewoners van de Branding in
Heule, een voorziening voor mensen met
een verstandelijke beperking, een on-
vergetelijke week vol activiteiten. «Van
zodra het kamp voorbij is, vragen de be-
woners - een jaar lang dus - wanneer
JOKA nog eens langskomt», zegt Griet
Theetaert, die in de Branding werkt.

JOYCE MESDAG

KUURNE
Zwemlessen voor
kinderen met een
beperking
Van september tot december orga-
niseert v.z.w.Levensvreugde Kuur-
ne een reeks zwemlessen voor kin-
deren met een beperking. De lessen
vinden plaats telkens op zaterdag
van 13u tot 14.15 uur in het zwem-
bad van Kuurne. De doelgroep zijn
kinderen van 5 tot 12 jaar met een
beperking.» Tijdens de lessenreeks
wordt de techniek van het zwem-
men aangeleerd door een gediplo-
meerde sportlesgever, bijgestaan
door een vrijwilliger. Er wordt ge-
werkt in kleine groepjes. Levens-
vreugde beschikt over het volledige
zwembad, dus ouders en kennissen
die ondertussen willen zwemmen
zijn ook van harte welkom», zegt
Marnic Sabbe. Meer info krijg je en
inschrijven kan via Marnic Sabbe,
op 0495/65.12.13 of marnic.sab-
be@telenet.be. (JME)

KUURNE
Kuurne is voorbeeld
voor Intercommunale
Métropole
Européenne de Lille
Schepen Francis Watteeuw (sp.a)
mocht in naam van het gemeente-
bestuur van Kuurne op een bijeen-
komst van de intercommunale Mé-
tropole Européenne de Lille spreken
over de duurzame energieprojec-
ten die lopen in zijn gemeente. «We
zijn wel ‘trekker’ in een aantal za-
ken, onder meer in het feit dat we
onze gemeentelijke gebouwen ter
beschikking stellen voor de instal-
latie van zonnepanelen, en dat we
de aanleg van een warmtenet faci-
literen in onze gemeente. We zijn
daar goed ontvangen», zegt Wat-
teeuw. «De aanwezigen hadden er
wel oor naar hoe wij als kleine ge-
meente toch ook ons steentje kun-
nen bijdragen als het op duurzame
energie komt.» (JME)

WAREGEM
Mabatobato zoekt
medewerkers
Op zondag 27 augustus vormt park
Baron Casier opnieuw het toneel
van het multiculturele festival Ma-
batobato. Het festival is nog op
zoek naar enthousiaste vrijwilli-
gers. Als medewerker krijg je een
Mabatobato t-shirt, drank, een
maaltijd en broodjes tussen de
shifts door... ‘maar bovenal een tof-
fe dag vol sfeer en gezelligheid’. De
organisatie is onder meer nog op
zoek naar mensen die helpen met
de opbouw van het festival, die aan
de bar willen staan, die aan de kas-
sa willen zitten, die activiteiten wil-
len begeleiden, en die nog willen
helpen opruimen achteraf. Wie in-
teresse heeft kan contact opnemen
via internationalesamenwer-
king@waregem.be of
056/62.13.84. (JME)

KUURNE
Eerste vrouwelijke
schepen in Kuurne
overleden

De Kuurnse ereschepen Marie-
Therese Vancayseele (85) is overle-
den. Ze was de eerste vrouwelijke
schepen in Kuurne van 1977 tot
1982, voor de CD&V, en een van de
grote bezielers van het Kuurnse
jeugdcentrum. De uitvaartplech-
tigheid is morgen om 10.30 uur in
de Sint-Michielskerk in Kuurne.
«We zijn haar heel dankbaar om-
wille van de inzet voor de Kuurnse
gemeenschap», zegt burgemees-
ter Francis Benoit (CD&V). (JME)

Eugène Derycke trok JOKA-ster
Anke Spitaels met veel plezier
tegen zich aan. «Ik heb een su-
perleuke week gehad. Wat ik
het leukste vond? Alles!» 
«De bewoners hebben elke
keer onze JOKA-jongeren
langskomen een superleuke
week», zegt Joke Waelkens die
meter is van dit JOKA-kamp.
«De sfeer is echt top. Als JOKA
komt, dan is het feest!»

Na de pictogrammenbingo was het tijd 
voor de karaokenamiddag.

Ik heb een superleuke
week gehad. Wat ik
het leukste vond?
Alles!

EUGÈNE DERYCKE
BEWONER

Gisteren was er in de Branding een karaokenamiddag. De bewoners amuseerden zich rot, en
zij niet alleen. Ook de jongeren vinden het top. «Ik heb er dit jaar mijn vakantieplannen 

voor aangepast», vertelt Yentl Desplenter. Foto’s Henk Deleu

Eugène Derycke trok JOKA-ster Anke Spitaels 
met veel plezier tegen zich aan. 

Bewoners: «Geen kans gekregen om bezwaar in te dienen tegen uitbreiding Galico»

Zo’n 47 bewoners in de dichte
omgeving van het bedrijf Galico
in de Oudenaardsestraat in Vich-
te bundelen hun krachten in de
hoop de uitbreidingsplannen

van het bedrijf tegen te houden.
De gemeente kende intussen al
een bouwvergunning toe, omdat
er geen bezwaren waren inge-
diend tegen de aanvraag. «Lo-
gisch ook, niemand van ons wist
van die plannen af», klinkt het.

Ook de kinderen uit de buurt protesteren mee. Foto Maxime Petit

Galico, een groothandelszaak voor doe-het-
zelfzaken, vakhandels en tuincentra met een
hoofdzetel in de Mannebeekstraat in Ware-
gem, heeft uitbreidingsplannen voor de site
in Vichte. Het wil er een magazijn zetten van
7 verdiepingen hoog. Een bedrijf dat derge-
lijke plannen heeft, moet die intenties ken-
baar maken, door een aangetekend schrijven
naar de buren met een aangrenzend perceel,
maar ook door een bord te plaatsen langs de
openbare weg met de bekendmaking van de
bouwaanvraag, zodat ook andere buurtbe-
woners op de hoogte gebracht kunnen wor-
den én de kans krijgen om bezwaar in te die-
nen.

Géén bord
Maar het lijkt erop dat dit niet gebeurd is.
Niemand van de buurt zag een bord opduiken
en de buurtbewoners zouden ook niet op de
hoogte gebracht geweest zijn. En opeens
kwam het nieuws dat de periode van open-
baar onderzoek voorbij was, en het gemeen-
tebestuur al een stedenbouwkundige ver-
gunning had toegekend. «Met 47 zijn we, de
buurtbewoners die een formulier hebben

ondertekend waarin ze bevestigen dat ze
géén bord gezien hebben aan Galico. Dat kan
géén toeval zijn», zeggen buurtbewoners Ka-
rel Demeulemeester en Carine Van Braekel
uit de Oudenaardsestraat.

Ambachtelijke zone
Het schepencollege kende inmiddels een ste-
denbouwkundige vergunning toe aan Galico.
En dat magazijn van 7 verdiepingen hoog, dat
zien ze daar niet zitten, in de buurt rond Ga-
lico. «Galico ligt in ambachtelijke zone. Een
magazijn van 6. 000 vierkanter meter, én 7
verdiepingen hoog, dat hoort niet thuis in
ambachtelijke zone. Bovendien zal een ge-
bouw van zo hoog, het prachtige landschap
hier verknoeien.» De buurt trekt daarom naar
de provincie, om beroep aan te tekenen tegen
de bouwvergunning die de gemeente heeft
toegekend.  «Als blijkt dat de bekendmaking
van de bouwaanvraag niet correct gebeurd
is, zullen wij onze beslissing moeten herover-
wegen», zegt schepen van Ruimtelijke Orde-
ning Jeremie Vaneeckhout (Groen). Bij Galico
houden ze vol dat de procedure correct is ver-
lopen. (JME)

VICHTE

De tweede fase in de aanleg van het warmtenet in
Kuurne is gestart. Dat warmtenet is een netwerk van
leidingen dat de restwarmte van verbrandingsoven
Imog in Harelbeke als alternatieve energiebron tot bij
700 nieuwbouwwoningen in Kuurne en Harelbeke,

aan de overkant van de Leie, moet brengen. Vorige
maand werd de eerste woning aangesloten op het
warmtenet. Het warmtenet zelf, dat nu nog verbon-
den is met een tijdelijke gaskachel, moet echter nog
verbonden worden met de verbrandingsoven. «Op dit

moment zijn er werken bezig om de verbinding aan
te leggen, langs de Mierendreef tot aan de Harelbeek-
sestraat», zegt schepen Francis Watteeuw (sp.a). Eind
dit jaar of begin volgend jaar volgen de boringen onder
de Leie. (JME)

KUURNE Tweede fase in aanleg warmtenet gestart

Therese Vancayseele.
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Schepen Maria Polfliet (CD&V) antwoordde

op vraag van Mario Verhellen (SP.A) dat voor

de Molenstraat een grondige rioolinspectie is

besteld in functie van de heraanleg van de

kasseiweg. Burgemeester Kurt Vanryckeghem

(CD&V) zei dat het wel wachten is op de bouw

van serviceflats om te starten. (TVW)

HERAANLEG NOG NIET VOOR MORGEN

Molenstraat
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De kostprijs van 300.000 euro voor

de recentste Internationale Parade

van het Paard blijft op kritiek stuiten. “Voor die prijs vond ik de

paardenstoet eerlijk gezegd een vluggertje zonder hoogtepunt”,

vond Mario Verhellen (SP.A). Voorts uitte het oppositielid be-

denkingen bij de kakofonie van de vele dj's achter de kerk en

het feit dat er volgens hem nog te vaak wordt foutgeparkeerd

tijdens de feesten. De burgemeester neemt de opmerkingen

van Verhellen mee naar de evaluatie van de feesten. (TVW)

SP.A HEEFT BEDENKINGEN BIJ WAREGEM KOERSE FEESTEN

300.000

Mario Verhellen (SP.A) hield zich

de voorbije vakantie nuttig bezig

door op Geopunt Vlaanderen de

recent gepubliceerde kaart met

jachtgebieden te bestuderen en

leerde daaruit tot zijn stijgende

verbazing dat grote delen van de

stad daar deel van uitmaken.

“Het gaat niet alleen om land-

bouw- en bosgebied, maar ook

om de Amerikaanse begraaf-

plaats en wijken als Nieuwenho-

ve en... ‘t Jagerke”, aldus Verhel-

len, die met dat laatste voorbeeld

op de lachspieren werkte. “Het

lijkt me niet aangewezen om op

deze locaties ook maar iemand

te laten jagen op wild.” Verhellen

stuurde aan op de aanpassing

van de bewuste kaart en vroeg

of het stadsbestuur initiatief zou

nemen.

Schepen van Milieu Peter De-

smet (CD&V) weet dat er een

anomalie in de regelgeving

schuilt. “De jachtplannen waarvan

sprake zijn al jaren in gebruik,

maar nu ze voor iedereen ge-

makkelijk consulteerbaar zijn kan

ik me inbeelden dat sommige

mensen schrikken als ze zien dat

hun eigendom pal in jachtgebied

ligt. Jagers horen toestemming te

vragen om privégrond te betre-

den, maar in de praktijk gebeurt

dat te weinig. Toch heb ik geen

weet van incidenten.” Wie toch

op zeker wil spelen, surft naar

www.schietinactie.be. (TVW)

SP.A STELT VAST

Opvallend: hele wijken 
liggen in jachtgebied

In de Hoge Kave, een zijweg en
binnenplein van de Olmstraat,
werden er in 2002 drie afvalstort-
containers geïnstalleerd met daar-
naast een glasbol. Al maanden-
lang zijn er sluikstorters van el-
ders in de stad die hun afval er-
naast en ervoor komen storten.
En daarover zijn de bewoners niet
te spreken. Zij kregen in de raad
van dinsdagavond volmondig de
steun van Mario Verhellen (SP.A).
“Onlangs hebben wij er een grote
kast aangetroffen”, zeggen Luc
Bohez, Christiaan Verhellen en
andere bewoners. “De politie
kwam de nodige vaststellingen
doen, maar het houdt niet op. El-
ke week zijn er onverlaten die al

direct na het legen van de contai-
ners op woensdagmorgen de bak-
ken komen volgooien met hun af-
val. Ofwel deponeren zij het hele
zootje ernaast. Gevolg: een smeri-
ge boel die voor de omgeving ge-
woonweg een pest is.”
“Ook elders in de stad ergeren ge-

bruikers die de glasbollen correct
hanteren zich mateloos aan dit
soort feiten”, stelde Mario. “Dank-
zij de wekelijkse opruimronde
van het stadspersoneel blijft alles
nog enigszins binnen de perken,
maar zolang het stadsbestuur niet
krachtdadig optreedt, blijft het

dweilen met de kraan open.”
“Ter info, Mario: een vrouw
kwam deze namiddag nog haar
beklag doen over het feit dat ze
een GAS-boete van 350 euro had
opgelopen omdat ze een volledig
salon aan een glasbol had ge-
plaatst”, toonde burgemeester
Kurt Vanryckeghem (CD&V) dat
de stad met de problematiek be-
gaan is.

HULP VAN IMOG

Schepen van Milieu Peter Desmet
(CD&V): “Als je te vaak opruimt,
geef je de indruk van: doe maar.
We moeten de pakkans proberen
te verhogen en Imog zal ons daar-
bij helpen. De afvalintercommu-
nale neemt initiatief om in ver-
scheidene gemeenten mobiele ca-
merabewaking aan de glasbollen
te plaatsen. In dat kader zullen
ook wij allicht in de volgende ge-
meenteraad het politiereglement
aanpassen.” 
Jan Balduck (N-VA) stelde voor
om de mensen ten minste één
keer per jaar “een aanzienlijke la-
ding afval gratis te laten lossen op
het containerpark.” 

(TVW/DJW)

Camera’s moeten vuilnis
aan glasbollen tegengaan
VOORAL OP WIJK HOGE KAVE IS SLUIKSTORTEN EEN WARE PEST

WAREGEM Binnenkort
komen er aan diverse
glasbollen in de stad mo-
biele camera’s die sluik-
storten moeten afraden.
Want in bepaalde wijken,
zoals Hoge Kave, loopt
die slechte gewoonte de
spuigaten uit.

Annie Hendrickx, Noëlla Beirlaen, André Vanhoutte, Luc Bohez, Christaan

Verhellen en gemeenteraadslid Mario Verhellen bij de glasbollen die

geregeld onderhevig zijn aan sluikstorten. (Foto DJW)

Inge Vandevelde (Groen)

brak een lans voor de lance-

ring van een kleine stadsbus

die een vast traject tussen de

ring en het centrum met

goedgekozen haltes en een

vast uurschema hanteert.

“Een voorstel dat niet nieuw

is, maar volgens onderzoek

van De Lijn is ons centrum te

klein voor zo’n project”, aldus

schepen Kristof Chanterie

(CD&V). “Je moet ook niet ver

wandelen vanaf de gratis

parkings aan de ring.” (TVW)

GROEN VANGT BOT

(Nog) geen
stadsbus

De toneelvloer van cultuur-

centrum De Schakel werd in

2011 gerenoveerd, maar in-

tussen zijn er tal van proble-

men opgedoken door de

grote doorbuiging van de

vloer, met als gevolg dat

technici zich meer en meer

onveilig voelen bij de uitvoe-

ring van hoogtewerken. De

vloer zal nu worden hersteld

op kosten (bijna 29.000 euro

exclusief btw) van het bureau

dat hem heeft ontworpen. De

werken werden al in het

schepencollege van 13 juli

toegewezen aan een bedrijf

uit Zwevezele. (TVW)

WERKEN IN DE SCHAKEL

Herstel vloer

WAREGEM

www.lifestylebeurzen.be

Blader verder in deze krant en ontdek uw

lezersvoordeel
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Voor dit schooljaar huurt het

Heilig Hartcollege opnieuw de

speelplaats van de Stedelijke

Kunstacademie alsook drie klas-

sen. Dat is een leslokaal meer

dan vorig jaar. Dat betekent ook

dat de huurprijs wordt opgetrok-

ken naar 5.750 euro. De raad

verklaarde zich akkoord met de

aanpassing van de huurovereen-

komst.

Op de parking van de academie

krijgt de zone die voorbehouden

is voor hulpdiensten, en vroeger

afgesloten werd door hydrauli-

sche paaltjes, een automatische

slagboom. Daarnaast komt er

een slagboom aan het Oblate-

nauditorium om een zone voor

laden en lossen af te bakenen.

De kostprijs wordt geraamd op

15.000 euro. (TVW)

College huurt
van academie

Bron: Het Laatste Nieuws - 29 augustus 2017 Bron: Het Nieuwsblad - 24 juli 2017
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ANZEGEM / VICHTE

ANZEGEM Een groene planeet dus ook een groen schooljaar moeten

de leerkrachten van de Vrije Basisschool gedacht hebben. Alle leerlin-

gen werden uitgenodigd in groene outfit op de eerste schooldag. “De

kinderen mochten een afgedankte schoen meebrengen naar school

en kregen potaarde en zaadjes om een plantje erin te houden. Het

groene schooljaar is niet alleen een knipoog naar een groene planeet,

maar betekent ook dat we willen dat onze kinderen kunnen groeien

op school”, aldus directrice Hilde Staelens, die net als de leerkrachten

voor de gelegenheid een tuinmanoutfit had aangetrokken. (Foto AD)

Groene start in Vrije Basisschool

Op zondag 10 september nodigen
de Textieltrekkers iedereen uit om
mee te wandelen op hun Prutske-
tochten. Tochten die dit jaar langs
het nieuwe kasselrijbeekpad lo-
pen, maar ook gebruik maken van
het wandelnetwerk ‘Land van
Streuvels’. 
Een eerste halte wordt voorzien in
de Linde in Ingooigem, maar er
wordt ook halt gehouden in Het
Lijsternest. Meer nog: de wande-
laars kunnen door het monument
wandelen. 

LIJSTERNEST

“Zondag 10 september is het
Open Monumentendag, de wan-
delaars kunnen op die dag het
Lijsternest dus gratis bezoeken.
Er worden daarnaast door dich-
ters gedichten gelezen van Streu-
vels”, vertelt voorzitter Jean-Pierre
Verriest. De Linde mag dan een

rustplaats zijn, ook het Lijsternest
is even genieten van wat de streek
te bieden heeft. 
De Landergemmolen en het Duit-
se militaire kerkhof worden ook
aangedaan. Ook de Ast van de fa-
milie Delezie ligt op het pad van
de wandelaars die voor een tocht
van 18 kilometer kiezen. De toch-
ten van 25 en 36 kilometer trek-
ken richting Otegem waar het pa-
rochiezaaltje een tweede rust-
plaats is. “In Otegem worden dan
weer de Sint-Amanduskerk en de
Sint-Annakerk aangedaan. Die
werden gebouwd van 1788 tot
1796. Ook de historische inrij-
poort van het vroegere Kasteel te
Diesvelt kunnen de wandelaars
zien op hun tocht. 
“We konden voor onze organisa-
tie rekenen op de hulp van de
Christelijke Mutualiteit die zorgt
voor een appel onderweg, maar

ook gemeente Anzegem springt
bij. Zo kunnen we de zalen ge-
bruiken aan een zacht prijsje en
kunnen we heel wat materiaal le-
nen.”

BRANDWONDENCENTRUM

“Vayamundo is ook aanwezig op
onze tocht. Zij leggen de wande-
lende kinderen in de watten met
een prijs als ze aankomen. Het is
bij ons hier een prachtige streek
dus heel wat redenen om mee te
wandelen. Onze Prutsketochten
zijn een vast item op de wandela-
genda en doen het ieder jaar goed.
De opbrengst van de wandeling
gaat naar het brandwondencen-
trum voor kinderen”, vult Jean-
Pierre nog aan. 
Op de rustposten zijn er streek-
bieren te krijgen. Ook het Streu-
velsbier staat op de kaart. (AD)

Prutsketochten door 
het Land van Streuvels
VICHTE Prutske en Vichte zijn onlosmakelijk met elkaar verbonden. En dat zijn
ook de Prutsketochten. Voor de 23ste keer wordt de wandeling georganiseerd door
de Textieltrekkers. Een Vichtse wandelclub met heel wat kilometers in de benen. 

De leden van wandelclub De Textieltrekkers nodigen iedereen uit om zondag 10 september deel te nemen aan de

Prutsketochten. (Foto AD)

ANZEGEM Op donderdag 14 sep-
tember vindt het ondernemersca-
fé van Unizo Aktivo plaats in De-
vogelaere Recyclage NV in Anze-
gem. Het ontvangende familiebe-
drijf werd in 2001 opgericht met
het doel van bouw- en slooppuin
te recycleren. Om 19.30 uur wordt
iedereen verwacht op het bedrijf.
De organisatie zorgt voor een glas
en een hapje. Gastheer en –vrouw
Gunther en Valerie zullen hun

bedrijf voorstellen. Lode Avet van
Avantis, zal de Avantis nieuwe
trend komen voorstellen: Pellet-
barbecues. Avantis zorgt ook voor
degustatiegerechten op diezelfde
toestellen. Inschrijven kan en is
verplicht via unizo.aktivo@
hotmail.com. Er wordt voor de
avond een vrijwillige bijdrage ge-
vraagd. Devogelaere Recyclage is
gelegen in Huttegem 22 in Anze-
gem. (AD)

Ondernemerscafé Unizo Aktivo

VICHTE Wie fijne vleeswaren, kazen, tapas, wijnen bieren of artisanale

producten zoekt, kan vanaf 8 september terecht in Ka(a)st(a)ar in de

Beukenhofstraat in Vichte. Emmanuel, Karline en hun dochter zetten

dan hun deuren open voor het openingsweekend van de winkel: “De

laatste klusjes werden nog deze week opgeknapt en de kazen zijn

gearriveerd. Nu nog alles presenteren in de toog en dan zijn we er

helemaal klaar voor .“ (AD-foto AD)

Ka(a)st(a)ar opent de deuren
KASTER/ANZEGEM Eind vorig jaar

werd in de gemeenteraad de

verkoop van het deelgemeente-

huis in Kaster goedgekeurd. Ook

de gemeenteloods in de Lander-

gemstraat wordt te koop gesteld.

“Het deelgemeentehuis in Kaster

is een centraal punt. Als het

weggeveegd wordt, dan veeg je

de kern weg van Kaster”, sprak

voormalig burgemeester en hui-

dig gemeenteraadslid Victor

Gerniers (Eendracht) de gemeen-

teraad toen toe. 

Op de eerste zitdag strandde het

deelgemeentehuis op het bedrag

van 50.000 euro. 70.000 euro

beneden de instelprijs. 

Op de gemeenteloods werd

geboden tot 380.000 euro. Er

komt voor dat gebouw vermoe-

delijk een tweede zitdag. De

instelprijs voor de loods was

205.000 euro. (AD)

Gemeenteloods 
en gemeentehuis 
worden verkocht

ANZEGEM Dinsdag 5 september
vond de eerste gemeenteraad na
de zomerstop plaats.
G De gemeenteraad zet in op pre-
ventie tegen het sluikstorten. Op
hotspots in de gemeente zullen
camera's geplaatst worden om il-
legale vuilnisdumpers te traceren
en over te maken aan de lokale
politie. Dat keurde de gemeente-
raad goed. De bewakingscamera-
beelden zullen bekeken worden
door daarvoor specifiek opgeleide
IMOG-medewerkers. De beelden
komen dus niet terecht bij de ge-
meente. 
G Nog meer ‘afvalnieuws’: om de
werknemers in de recyclagepar-
ken de nodige tijd te geven om het
park op te ruimen en af te sluiten,
zal je geen vuilnis meer kunnen
binnenbrengen een kwartiertje
voor sluitingstijd. Nu waren daar
soms onduidelijkheden over. De
gemeente zal het kwartiertje dui-
delijk overal ook communiceren.
Niet alleen in de parken zelf,
maar ook op de website. 
G De oudleiding van de KSA, de
Kasteelheren, deed dit jaar een ac-

tie om Prutske te laten herstellen.
De gemeente heeft nu ook de som
officieel ontvangen. De vereni-
ging verzamelde maar liefst 1.000
euro voor de herstelling van het
beeld. 
G Het bedrag dat de gemeente zal
betalen voor het Sint-Arnoldus-
park is officieel goedgekeurd.
950.000 euro zal de gemeente be-
talen aan het bisdom om het park
in haar bezit te krijgen.
G De Paul Wielemans- en de Vla-
schaardstraat krijgen voetpaden.
Momenteel zijn er daar geen voet-
paden te bespeuren. De voetpa-
den worden aangelegd om de ver-
binding beter te maken tussen de
Stringe, de school en het zwem-
bad, die er binnenkort komt, met
het Schaliënhof. De bomen in de
straat zullen gerooid worden om
de voetpaden te kunnen aanleg-
gen. Er zullen er daarna opnieuw
aangeplant worden in de parkeer-
zone. De investering zal zo'n
96.000 euro kosten.
G De Groene Duivels krijgen
10.000 euro om vier units met
containers te plaatsen aan de voet-
balterreinen. De containers zullen
dienst doen als kleedkamers en
sanitair.
G Schepen Vaneeckhout wist mee
te delen dat er vier ontwerpen in
de running zijn voor het zwem-
bad. Tegen het einde van het na-
jaar zal een ontwerp gekozen wor-
den uit de vier voorstellen. De ont-
werpers zullen ook bouwers van
het zwembadcomplex zijn. (AD)

Camera's sporen sluikstorters op

Bron: Krant van Westvlaanderen (Anzegem) - 8 september 2017
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TIENDUIZENDEN BEZOEKERS ZULLEN GEEN HINDER ONDERVINDEN VAN HERAANLEG

Heuleplaats open voor Tinekesfeesten
HEULE

Heuleplaats is open. «De fasering is spe-
ciaal op de feesten afgestemd, met dank
aan de stad en aannemer Vuylsteke»,
zeggen de co-voorzitters. «Zonder Heu-
leplaats waren we in de problemen ge-
komen, zeker op het vlak van logistiek.
Maar goed, zo is het dus niet. De bezoe-
kers zullen weinig tot geen hinder on-
dervinden. Ook niet wat het parkeren
betreft. Een gouden tip: rij gewoon naar
de parking van de groothandelsmarkt
in Vier Linden en wandel van daar via
de Vlasmolenstraat, Lage Dreef en Ze-
ger van Heuleplaats naar het centrum
van Heule. Of kom te voet of met de fiets
naar Heule. We voorzien voldoende
fietsenstallingen, zoals bij OC De Vonke,
aan de Sint-Eutropiuskerk en in de Stijn
Streuvelslaan. We zien de toekomst
met vertrouwen tegemoet. De feesten
blijven ijzersterk, omdat de Heulenaren
elkaar graag helpen. We hebben onze
eigen identiteit. De komende jaren

kunnen we ook nog eens op een nieuwe
Heuleplaats terecht. De feesten kunnen
maximaal 30.000 bezoekers aan. We
zetten driehonderd medewerkers in.»

Lady Linn
Dat een open Heuleplaats belangrijk is
voor de Tinekesfeesten, tonen enkele
nieuwe initiatieven aan. Zo heb je op za-
terdag Shooting Star. Dat is een treffen
op Heuleplaats, waarbij jonge dj’s vanaf
15 uur hun kans wagen. Wie wint, mag
volgend jaar in de tent op het Lagae -
plein optreden tijdens de Tinekesfees-
ten. Ook nieuw, zaterdagavond om 19
uur, is een gratis optreden op Heule-
plaats. Met dé headliner van de feesten:
Lady Linn & Her Magnificent Seven.

Speeldorp
Maar de feesten hebben nog veel meer

in petto. Uitschieters genoeg, zoals de
avondmarkt vandaag, vanaf 17 uur op
en rond Heuleplaats. De jeugd zakt van-
avond ook massaal af naar Friday Beats,
vanaf 21 uur in de tent op het Lagaep-
lein. Daar zijn er optredens, onder meer
van Skyve featuring Eva De Roo. Nieuw
op zaterdag, van 13 tot 19 uur, is een
speeldorp bij het Tinekesbos, bereik-

baar via een zijwegje van de Streuvel-
slaan. Daar kunnen kinderen zich uitle-
ven in een doolhof en op springkastelen
en pony’s. Er is ook grime voorzien. 

Verkiezingsshow
Dé klassieker, morgen vanaf 19 uur in
de tent op het Lagaeplein, is de verkie-
zingsshow, waar aan de hand van op-
drachten beslist wordt welke van acht
meisjes de nieuwe Tineke van Heule
wordt. «Het kiezen van onze Heulse am-
bassadrice is de kern, daarrond zijn de
feesten gebouwd», zeggen de co-voor-
zitters. Ook een topper, morgen vanaf
12 uur, is een dorpsmaaltijd in de tent.
Er is beenhesp à volonté en een desser-
tje. Kaarten voor de maaltijd kunnen
nog tot deze namiddag om 16 uur ge-
kocht worden. 
Info: www.tinekesfeesten.be.

Alles moet wijken voor
de Tinekesfeesten. Zelfs
de heraanleg van Heule-
plaats is stilgelegd. «Zo
is er weinig tot geen hin-
der», zeggen co-voorzit-
ters Matthias Vanwilde-
meersch (27) en Emme-
lie Dupont (26). De Tine-
kesfeesten zijn, afhan-
kelijk van het weer, goed
voor 15.000 tot zelfs
30.000 bezoekers.

PETER LANSSENS

HARELBEKE
Horecabaas
voorwaardelijk vrij 
in fraudedossier
De eigenaar van de Brugse restau-
rants Maximiliaan en ‘t Oud Kant-
huys en privéclub Acanthus in Ha-
relbeke is woensdag door de onder-
zoeksrechter vrijgelaten onder
voorwaarden in een groot fraude-
dossier. Dat bevestigt zijn advo-
caat Thomas Gillis. «Mijn cliënt wil
opnieuw zijn schouders zetten on-
der zijn ondernemingen. Het finan-
ciële onderzoek kan gerust nog
twee jaar duren en zal moeten uit-
maken of er strafbare feiten zijn ge-
beurd en wie daarvoor verant-
woordelijk is. Over de inhoud van
zijn voorwaarden kan ik niets kwijt,
maar we zijn erg blij met de beslis-
sing van de onderzoeksrechter.»
De Vietnamees H.T.K. (38) zou ja-
renlang stelselmatig zijn bvba’s
hebben laten failliet gaan, nadat hij
het geld eerst doorsluisde naar an-
dere vennootschappen. Op papier
is K. zelf nergens zaakvoerder,
maar laat hij zijn jongste zussen en
moeder de bvba’s leiden. Met zijn
fraude zou de man een groot be-
drag opgestreken hebben, maar
om hoeveel geld het precies gaat, is
niet duidelijk. (SDVO)

WAREGEM
Mobiele camera’s
aan glasbollen
Sp.a-raadslid Mario Verhellen
vraagt extra maatregelen tegen
sluikstorters, die hun zwerfvuil aan
glasbollen dumpen. Het gaat daar-
bij niet alleen om volle afvalzakken,
maar ook om spiegelglas en kapot-
te stoelen, tot zelfs kasten en toilet-
potten. «De afvalintercommunale
Imog wil mobiele camera’s aan
glasbollen plaatsen. Dat dossier,
waarin het politiereglement aan-
gepast moet worden, komt wellicht
in oktober in de gemeenteraad»,
zegt schepen van Milieu Peter Des-
met (CD&V). Burgemeester Kurt
Vanryckeghem (CD&V) wijst erop
dat betrapte sluikstorters een
GAS-boete krijgen. «Zo kwam een
vrouw al haar beklag doen bij mij
omdat ze voor het ‘plaatsen’ van
een volledige salon aan een glasbol
een GAS-boete van 350 euro had
gekregen», waarschuwt de burge-
meester fijntjes. (LPS)

WAREGEM
Centrum te klein 
voor stadsbus
Gemeenteraadslid Inge Vandevele
(Groen) pleit voor het inzetten van
een kleine elektrische stadsbus. Die
moet een vaste route tussen de ring
(R35) en het centrum hebben, een
strategisch gekozen halte, een dui-
delijk uurschema en een betaalbare
prijs om mee te rijden. Niet haal-
baar, volgens schepen van Mobili-
teit Kristof Chanterie (CD&V).
«Volgens onderzoek van De Lijn is
ons stadscentrum te klein voor zo’n
stadsbus. Zo is het niet ver te voet
van de gratis parkeerplaatsen aan
de ring, Expo en het Jeugdcentrum
tot het centrum. We bekijken wel
wat er mogelijk is voor minder mo-
biele mensen. Zo wordt een busje
op afroep en in samenwerking met
een sociale werkplaats onder-
zocht», aldus Chanterie. (LPS)

MENEN
Veertiende
veroordeling 
voor trucker
Trucker Henk D. heeft voor de poli-
tierechter in Kortrijk zijn veertiende
veroordeling opgelopen. De politie
hield hem op 19 oktober 2015 langs
de A19 in Menen staande na een in-
haalmanoeuvre. Hij bleek een rij-
verbod van twee maanden te heb-
ben. Op veel genade van de politie-
rechter moest hij niet meer reke-
nen. Ze legde hem een nieuw rijver-
bod van zes maanden en een boete
van ruim 1.800 euro op. Vooraleer
hij opnieuw achter het stuur mag
kruipen, zal Henk D. moeten slagen
voor zijn theoretisch en praktisch
rij-examen en medische en psycho-
logische proeven. (LSI)

De uit Wevelgem afkomstige Wannes Cappelle (38),
ook gekend als politieagent Wantje in de Canvas-
reeks ‘Bevergem’, verhuist naar Zwevegem. En Zwe-
vegem ís Bevergem, want de opnames voor de Can-
vas-reeks vonden enkele jaren grotendeels in Zweve-
gem plaats, met als kloppend hart de beschermde
elektriciteitscentrale Transfo, waar Wannes Cappelle
straks vlakbij woont. De frontman van de band Het

Zesde Metaal kocht immers gewezen café Central in
de Otegemstraat 168. «De opnames van Bevergem wa-
ren een openbaring, hij voelde zich meteen thuis in
Zwevegem», zegt burgemeester Marc Doutreluingne.
«Hij raakte verliefd op het pand, waarin café Central
zat. Het is een mooi pand in art deco stijl, dat hoog op
de lijst van bouwkundig erfgoed staat. Wannes Cap-
pelle liet er al kleine werken uitvoeren. Er volgen bin-

nenkort grote verbouwingen, waar hij een bouwver-
gunning voor nodig heeft. Hij zal hier zeer gelukkig
zijn», aldus Doutreluingne (Gemeentebelangen).
Wannes Cappelle treedt op vrijdag 29 september solo
op tijdens ‘feesten met de burgemeester’, in de fuifzaal
van Transfo. Maar over zijn verhuis naar Zwevegem
praat hij liever niet. «Ik geef er geen interviews over,
dat is privé», aldus Cappelle. (LPS)

‘Wantje’ verhuist naar Zwevegem
ZWEVEGEM/WEVELGEM

Hier zal Wannes Cappelle komen wonen. Hij kocht gewezen café Central 
in de Otegemstraat. Foto Henk Deleu Wannes Cappelle, de zanger van Het Zesde Metaal. Foto Belga

Zonder Heuleplaats waren
we in de problemen
gekomen, zeker op het vlak
van logistiek

MATTHIAS VANWILDEMEERSCH 
EN EMMELIE DUPONT

De organisatie is helemaal klaar voor de Tinekesfeesten. Foto Henk Deleu

Een automobilist uit Kuurne is door de poli-
tierechter veroordeeld tot een rijverbod van
21 dagen en een boete van 2.400 euro. Op 15
januari knalde W.R. met zijn pick-up truck
langs de Kuurnsestraat in Bavikhove (Harel-
beke) tegen een woning. Zowel de woning als
de pick-up liepen zware schade op, maar op
drie wielen slaagde R. er nog in verder te rij-
den. Hij beschadigde daarbij nog twee gepar-

keerde voertuigen, vooraleer hij in de buurt
van de Ooigemsevoetweg in Bavikhove tegen
de gevel van het bedrijf Isocab tot stilstand
kwam. Ondertussen had hij wel zijn partner
gebeld en was de politie verwittigd. R. bleek
te veel gedronken te hebben na een meeting
voor pick-up trucks. De politierechter veroor-
deelde hem niet alleen voor de alcoholintoxi-
catie, maar ook voor vluchtmisdrijf. (LSI)

BAVIKHOVE/KUURNE Met pick-up tegen woning
Jeugdraad bevraagt jongeren
De jeugdraad in Kortrijk lanceert met ‘Vo Jeugd’ een nieuw con-
cept. Op www.vojeugd.be daagt de jeugdraad jongeren uit om
hun mening te geven. Het maakt niet uit of die politiek correct
is of niet. Aan de hand van hun vragen, behoeftes en frustraties
zal de jeugdraad het stadsbestuur adviseren en zo een brug slaan
tussen jongeren en politici. Er staat in dat kader op de site ook
uitleg over projecten en nieuwe initiatieven binnen het jeugd-
beleid. (LPS)

KORTRIJK

Bron: Het Laatste Nieuws - 8 september 2017
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De mobiele camera’s die in de
toekomst aan onze glasbollen
zullen worden geplaatst (lees ook
pagina 20) kunnen ten dele een
ontradend effect hebben, maar of
ze de echte sluikstorters zullen
ontmaskeren...?? Er zullen er
sowieso niet genoeg zijn om over-
al waar nodig een wakend oog te
bieden. Wie thuis op een snelle
manier van een oude zetel of kast
wil zien af te geraken zal zich
vast niet altijd laten betrappen en
tegen een GAS-boete aanlopen, al
bestaat er met deze maatregel
toch al een zekere hoop op verbe-
tering.
Feit is dat we weer een beetje
meer in het land van Big Brother
zullen leven, ofschoon er amper
Waregemnaren schuld dragen
aan de pest die onze wijken nu al
langere tijd treft. Een zwaar
vermoeden is immers dat het
onverlaten van buiten de stad
zijn die alles wat ze te veel in
huis hebben rond de glascontai-
ners komen droppen. Die vormen
als het ware een aantrekkingspool
voor sluikstorten. Hoe minder
hun opvallend groene aanwezig-
heid de aandacht trekt, hoe meer
het oog valt op wat er niet thuis
hoort. Vandaar dat de onder-
gronds gebrachte glascontainers,
zoals op de nieuwe parking Olm,
veel beter scoren inzake netheid.
Jammer genoeg hangt de plaat-
sing van die nieuwe generatie
glasbakken meestal samen met de
renovatie van de locatie waarop
ze staan, dus zal het nog een hele
poos duren voor de lelijke groene
bollen overal uit het straatbeeld
verdwijnen. Waarom ze niet
wegnemen en de intercommunale
het glas aan huis laten ophalen?
Als dat al kan met de zakken
specifiek voor folie waarin drank-
blikjes verpakt zijn...

OPINIE

DOOR TOM VAN HOUTTE

Glasophaling
aan huis

EEN NIEUWE VRAAG VOOR ONS PANEL

Hoe kan je sluikstorten vermijden?
Hoe vaak maken jullie gebruik van de glasbollen op onze diverse wijken of proberen jullie op het recyclage-
park van jullie overtollig glas af te geraken? Er komt in onze stad opnieuw kritiek op die glasbollen, omdat
veel van de plekken een vuilnisbelt geworden zijn door veelvuldig sluikstorten. Is dat iets wat jullie al is opge-
vallen? Vinden jullie dat er ook op andere plaatsen in Waregem te veel aan sluikstorten wordt gedaan? Hoe is
dat volgens jullie te vermijden?

“Ik breng glas nooit naar het containerpark.

De glasbol staat dichter bij huis maar zelfs

daar geraak ik niet snel: het glas stapelt zich

vaak op tot ik met een stevige lading naar de

bollen trek.”

“Maar sowieso: als de bollen vol zitten, zal ik

het glas nooit zomaar achterlaten. Eén keer

heb ik vastgesteld dat de glasbol overvol zat,

net na de feestdagen was dat. Ik heb toen

het glas gewoon terug meegenomen. Ik kan

niet begrijpen dat iemand het wel achterlaat,

of er nog ander afval bijzet. Nu zie je dat wel

af en toe, al lijkt het mij nog geen algemeen

probleem te zijn.”

“Ik heb in het verleden al reportages ge-

draaid rond sluikstorten in West-Vlaanderen,

met een gevulde diepvriezer in de gracht als

uitschieter. Maar voor alle duidelijkheid: dat

was niet in Waregem. Een mogelijke oplos-

sing zag ik afgelopen zomer in Duitsland:

statiegeld op petflessen en blikjes: 25 cent

per stuk. Je kan ze aan een automaat inruilen

voor geld. Wij hebben daar elke fles netjes

weer ingeleverd. Je raakt echt snel aan een

aardig bedrag dat je recupereert.”

JEROEN VERCRUYSSE (35)
Eindredacteur/journalist WTV

“Statiegeld is
oplossing tegen
sluikstorten”

G
F

“De glasbol in de wijk is ongeveer even ver

qua afstand als die op het recyclagepark,

maar ik verkies de eerste optie. Is sluikstor-

ten niet een fenomeen dat algemeen is toe-

genomen de jongste jaren, vooral sinds het

prijskaartje van de vuilniszakken omhoog

getrokken werd? Er werden sindsdien meer

kleine vuilniszakjes gedropt in grachten, rond

gemeentelijke vuilnisbakken/blikvangers en

inderdaad ook rond glasbollen.”

“De geïnstalleerde bollen overal wegnemen

omdat mensen ze op bepaalde plaatsen niet

netjes achterlaten, is er van uitgaan dat die-

zelfde mensen hun gedrag niet kunnen bij-

werken en dat zou wel heel kort om de bocht

zijn. Tegelijk zou die handeling de mensen

gaan straffen die er wel correct gebruik van

maken en dat zonder overlast er rond te

scheppen.” 

“Mensen moeten misschien wat meer gesen-

sibiliseerd worden vooraleer men dergelijke

maatregelen in overweging neemt en een

jaarlijkse bedeling aan de inwoners van een

aantal gratis vuilniszakken zou misschien ook

aanmoedigend kunnen werken?”

EVA DESMET (45) 
Marketing assistent

“Mensen die het
goed doen
niet straffen”

G
F

“Om de 14 dagen maken wij gebruik van de

glasbollen. We verzamelen – zoals velen

waarschijnlijk – ons glasafval in een emmer

en stoppen ‘in het passeren’ eens bij zo’n

bol. Er speciaal naartoe rijden moet je niet

doen, hier in Waregem staan ze op veel

verschillende plaatsen. Als we naar het recy-

clagepark gaan, nemen we ook altijd ons

glasafval. Vaak zie je inderdaad bij de bollen

afval staan dat er niet thuis hoort: grote glas-

stukken die niet voor de bollen bestemd zijn,

maar die je wel in het containerpark kwijt

kunt, en ook gewoon huisvuil in plasticzak-

ken of kartonnen dozen. Jammer dat dit

gedaan wordt, de verschillende vuilniswa-

gens komen toch langs, en we hebben een

containerpark waar je alles kwijt kan. Bepaal-

de afvalfracties zijn wel betalend, en voor

bepaalde afvalsoorten is de kostprijs toch

wel duur geworden. Dit is iets wat je van

iedereen hoort. Afval 100 procent vermijden

kan je niet, er zullen altijd mensen zijn die dit

blijven doen. Je kan er moeilijk een toezich-

ter naast plaatsen... Op heterdaad betrappen

en fikse boetes geven is de boodschap! De

nieuwe glasafvalplaatsen waar er enkel twee

pijpen uit de grond komen zijn ook een stuk

beter, je kan er niets naast of achter plaat-

sen. Dit schrikt toch wel wat af denk ik.”

BENITO MAHIEU (40)
Brandweerzone Fluvia

“Fikse
boetes geven!”

OPINIE
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Tijdens de kleurrijke Hoppestoet beelden 
meer dan 1300 figuranten het verhaal 
van de hop in Poperinge en in de wereld 
uit. Kinderen charmeren als vrienden en 
vijanden van de hop, tientallen paarden 
en ruiters flaneren fier in de stoet, 
er wordt gedanst, gezongen en 
gevierd, van Pepijn de Korte tot 
de brouwersgilde … Geniet tevens 
van lekkernijen uit de Westhoek, 
tientallen bieren gebrouwen 
met Belgische hop, livemuziek, 
oberbayernsfeer, het Hopmuseum, 
… Poperinge, Hoofdstad van het Goede 
Leven! 
Toegang: gratis 

24ste HoppestoetBier- en Hoppefeesten Poperinge
Zondag 17 september 2017 om 15 u. 

Koop 

nu je 

ticKets!
Tribunekaart voor de 

Grote Markt: 12,50 euro Dagje Hoppestoet (Bezoek Hopmuseum, 
muzikale walking lunch, 
tribunekaart): 55 euro 

Meer info:  www.hoppefeesten.be 
toerisme poperinge, Grote Markt 1, 8970 poperinge, toerisme@poperinge.be, t. 057 34 66 76

was een hiphopacademie. Die is 
eveneens gestart in Ciné Palace
in Kortrijk.  (vkk)

geven hun creatief idee te ont
wikkelen”, zegt Benoit. “Een idee 
dat het samenleven in de stad 
verbetert. IDCity vertrekt vanuit
de vaststelling dat we in een di
verse samenleving leven.” 

Een van de andere initiatieven

kregen van de Koning Boude
wijnstichting, konden we aan de 
slag onder de vleugels van Bol
werk.”

Startschot maandag 

Younes stelt net zoals Gino Der
vaux zijn voetbalacademie open 
voor alle jonge Kortrijkzanen. 
Maandag 11 september vindt het 
eerste voetbalmoment plaats in 
de sportzaal van het Vrij Tech
nisch Instituut van Kortrijk. De 
ingang van de sporthal bereik je 
via de parking van de Scheutis
tenlaan.

“Met het IDCity project bunde
len het Filipsfonds (Koning Bou
dewijnstichting) en de stad Kort
rijk hun krachten om jongeren 
tussen 18 tot 25 jaar de kans te 

Op 6 mei vond in Kortrijk de ID
City Day plaats, een initiatief van 
de Koning Boudewijnstichting.
Jongeren stelden hun project aan 
elkaar voor. Ze kozen zelf vier 
projecten via een besloten stem
ming. De vzw Bolwerk van Ruben
Benoit kreeg van de Koning Bou
dewijnstichting de vraag om de 
projecten op te volgen in een coa
chende rol. “Samen met Younes 
El Haddaji zijn Bolwerk en Mats 

Twee Kortrijkzanen star
ten de voetbalacademie op
nieuw op. Daarmee willen 
ze jongeren een sportieve 
vrijetijdsbesteding aanbie
den en het levenswerk van 
wijlen Gino Derveaux 
voortzetten.

(vzw Ajko) trots om aan te kondi
gen dat het voetbalproject dat ge
lauwerd werd van start gaat”, 
zegt Benoit.

Younes El Haddaji zet zijn
schouders onder zaalvoetbal
ploeg Futsal Redside. “Dat ge
beurt in nagedachtenis van Gino 
Derveaux, een geliefd straathoek
werker die enkele jaren geleden 
overleed. Zijn werk, voetbal was
zijn leven, mag niet verloren gaan
en nu we een financiële subsidie 

INFO
www.facebook.com/Futsal-Project-
Redside

YOUNES EL HADDAJI
ORGANISATOR

“We willen het 
levenswerk van Gino 
Derveaux voortzetten”

W De laureaten van het IDCity-project, met rechts Younes en naast hem Mats. 
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Kortrijk krijgt weer voetbalacademie

De strijd tegen zwerfvuil blijft
ook in Waregem een uitda
ging. Het stadsbestuur inves
teert daarom dit jaar nog
250.000 euro extra. “Dat geld
gaat naar de inzet van extra
opruimpersoneel”, zegt sche
pen van Milieu Peter Desmet
(CD&V). “We willen op elk 
moment van de dag iemand
kunnen inzetten in de strijd 
tegen zwerfvuil. Nu wordt er
bijvoorbeeld niet opgeruimd 
op zondag en dat merk je als je
door de straten loopt, wat niet
zou mogen.”
Het zwerfvuilprobleem werd 
aangekaart door raadslid 
Geert Deroose (NVA). “Op

Facebook werden foto's ge
plaatst van rondslingerende
flesjes bier en afval in het park
Baron Casier, het gevolg van 
een feestje na de examens en 
van uitpuilende vuilnisbakken
op de Zuiderpromenade”, zegt 
Deroose. “Zulke situaties zijn 
voorspelbaar, we moeten ze

toch kunnen vermijden?”, op
perde Deroose.
Volgens Desmet doet de stad
al hard haar best. “Elke och
tend worden de vuilnisbakken
geleegd en de veegmachine
doet regelmatig zijn ronde”, 
zegt Desmet. Maar toch puilen
vuilnisbakken soms uit en ligt 

er afval in het park. “We wor
den steeds meer een stad en
krijgen daardoor ook met ty
pisch stedelijke problemen te 
maken, zoals zwerfvuil. Er zijn
meer Waregemnaren en er
zijn meer evenementen: al die 
factoren samen zorgen ervoor
dat er meer afval is, afval dat 
jammer genoeg niet steeds op
de juiste manier wordt wegge
gooid.”

Extra rondes

Momenteel wordt in het
weekend enkel op zaterdag
zwerfvuil geruimd. Daarom
zal het nieuwe personeel ook 
op zondag moeten werken.
Hoe het personeel precies
moet worden ingezet, wordt 
de komende maanden beke
ken. “Door 250.000 euro vrij
te maken, hebben we wat spe
ling. We weten bijvoorbeeld
nog niet hoeveel personeel we
moeten inzetten en of we
daarvoor met eigen diensten
of met mensen van de sociale
werkplaats zullen samenwer
ken. Tegen het eind van het 
jaar moet ons plan van aanpak

klaar zijn en kan het in wer
king treden”, besluit Desmet.
Daarnaast wil de stad ook ver
der gasboetes uitdelen aan zij
die afval dumpen.

Boetes

In extra personeel en boetes
ziet Deroose geen oplossing.
“Ik zeg niet dat het personeel
te weinig werkt, wél dat we dit
kunnen voorkomen.” 

“Door afvaleilandjes te plaat
sen of door te sensibiliseren
en jongeren aan te spreken als
ze hun afval verkeerd achter
laten. Als ze erop aangespro
ken worden, weten ze dat ze in
de gaten gehouden worden en
doen ze het geen tweede keer.
Meteen beboeten vind ik niet 
nodig.” 

Ook op zondag zal er in het centrum opgeruimd worden

250.000 euro extra in strijd tegen zwerfvuil
Het stadsbestuur maakt 
250.000 euro vrij in de 
strijd tegen zwerfvuil. 
Personeel zal nu ook op 
zondag het centrum vrij
waren van zwerfvuil. Het 
probleem van zwerfvuil is 
volgens de bevoegde sche
pen een gevolg van de ver
stedelijking.

WAREGEM 

W In juni lag het park nog vol afval, vermoedelijk na een feestje. 

KAREN VERHULST

IF

GEERT DEROOSE 
 GEMEENTERAADSLID

“Spreek jongeren aan 
als ze afval verkeerd 
achterlaten”

Bron: Het Nieuwsblad - 8 september 2017

Bron: Het Laatste Nieuws -16 augustus 2017

OCHTENDRITJE
Had ik vandaag tijdens mijn fietsritje de plastieken flessen
en blikjes, waar statiegeld op zou komen, opgeraapt, dan
had ik het milieu een grote dienst bewezen. In de toe-
komst zou ik er ook nog een aardige duit mee verdienen.
Willy Coenen, Tienen

BESPAREN
Waar men ook wandelt of fietst, overal ziet men achte-
loos weggeworpen blikjes de natuur ontsieren. Fost Plus
verzet zich tegen de invoering van statiegeld. Maar ook in
deze zijn er enkelen die met de aanmaak van PMD-
 zakken (dikwijls van bedenkelijk allooi) en met de
 ophaling veel geld verdienen.  Het ‘oubollige’ Hollandse
en Duitse statiegeld slaagt er wel in om tot 98% opnieuw
in te zamelen. En wie zich de moeite troost om die weg -
geworpen blikjes in bermen,straten en paden te ruimen,
zorgt niet alleen voor een ‘schone’ omgeving, maar kan
ook nog wat verdienen aan het statiegeld. Zo kan de over-

heid jaarlijks miljoenen besparen doordat ze minder
ophaal- en schoonmaakacties moet betalen.
Paul Hernalsteen, Rotselaar 

REKENING DOORSCHUIVEN
Goed voorstel van NSZ om met het plaatsen van statie-
geldmachines de extra kosten te laten betalen door multi-
nationals die blikjes en PET-flessen op de markt brengen.
G. De Clercq, Aalter

MENTALITEIT
Statiegeld zal niks oplossen. De kostprijs ervan zal wor-
den doorgerekend door de winkelketens. En mensen die
hun flesje of blikje zomaar weggooien in plaats van in de
PMD-zak te stoppen, zullen het ook niet de moeite vinden
om voor die paar cent hun blikje bij te houden en het terug
te brengen. Zelfs nog niet voor een euro.
Erwin Busschaert, Kortrijk

Fost Plus wil méér soorten plastic toelaten in de blauwe afvalzak. 
Milieu-organisaties willen er de PET-flessen en blikjes uithalen en er
 statiegeld op invoeren.

ZELFBESCHIKKING
Respect en alle begrip, Jozef. Ik ben een stuk jonger dan u,
maar wil ook op een menswaardige manier heengaan.
Wat niet betekent dat dit voor direct is. Maar die touwtjes
wil ik zelf in handen hebben. 
Marc Delcourt, Mariakerke

HOOR DIT VAAK
Ik werk 16 jaar in een rusthuis en hoor effectief bewoners
zeggen zoals Jozef: «Ik wil dood. Ik zie het niet meer
 zitten». De dokter komt meerdere keren per week, geeft
nog een pilletje erbij «want hij/zij is depressief». Maar
naar de oorzaak wordt niet geluisterd.  Hij/zij moet
zijn/haar lot lijdzaam ondergaan, en zakt verder weg in
een moeras van psychische pijn. Wij verzorgers zeggen
dan: ‘God heeft nog geen plaats in den hemel’.  
Naam en adres bekend

GROOTSTE SCHRIK
Een pluim voor De Gucht, die het taboe aankaart. CD&V
staat al op de rem, dit druist in tegen hun overtuiging. Ze
sluiten liever de ogen voor drama’s waar oudere koppels
samen zelfmoord plegen. Laat mensen de keuze om op
een waardige manier uit het leven te stappen. Waarom
wil de maatschappij beslissen over mijn levenseinde? Mijn
grootste schrik is dat ik met Alzheimer in een rustoord
 beland. We hebben geen kinderen, op bezoek moeten we
niet te veel rekenen. Je moet maar eens zo’n rustoord
 binnenlopen. Dan zie je hoe schrijnend het met sommige
bewoners is gesteld. Opstaan, gewassen worden, pamper
aan en de rest van de dag doorbrengen in een zetel of rol-
stoel, met als enige afleiding de maaltijden. Terug in bed,
en wachten op de volgende dag. Uiteraard moet de wet-
geving 100% waterdicht zijn om misbruik te voorkomen.
J.-M. Jacobs, Knokke-Heist

KERNGEZOND
Dat die man die op zijn 74 jaar nog kerngezond is, eens
denkt aan mensen die ernstig ziek zijn en zich aan iedere
strohalm vastklampen in de hoop op genezing. 
Marc Soenen, Pittem 

TWEE VLIEGEN IN ÉÉN KLAP
Indien De Gucht zijn voorstel erdoor krijgt, slaat hij twee
vliegen in één klap. Het aantal zelfdodingen bij bejaarden
zal drastisch verminderen, net als het tekort aan plaatsen
in bejaardenhomes.
Jacques Peere

IEDER ZIJN LEVEN
25 eeuwen geleden was Hippocrates ervan overtuigd dat
artsen niet mochten doden, en nog steeds leggen onze

dokters zijn eed af. Maar we leven nu gemiddeld 80 in
plaats van 35 jaar, dankzij de wetenschap.  Dat daarbij
ook de moraal verandert en abortus of euthanasie niet
meer uitgesloten zijn, is evident. Je kan een dokter niet
dwingen een mens te doden, maar de moderne
 medemens heeft het recht om volledig over zijn eigen
 leven te beschikken en moet er dus ongehinderd kunnen
uitstappen, kinderloos blijven of van geslacht verande-
ren. Laat dat maar eens doordringen tot onze wetgevers.   
René Lenaerts, Ortho

ALS HET OM JE KIND GAAT
Mijn dochter, een volwassen vrouw van 42, heeft enkele
maanden geleden euthanasie aangevraagd wegens
 ondraaglijk psychisch lijden. Ze is al lange tijd depressief,
en werd zowat zes jaar geleden door haar psychiater
(waar ze maandelijks een praatsessie had, vooral om een
voorschrift voor antidepressiva te krijgen) als ‘borderline’
beoordeeld. Wegens omstandigheden heeft ze daarna
gebroken met haar psychiater. Maar wonder boven won-
der, bij de procedure voor euthanasie werd die  psychiater
als eerste adviserende arts aangeduid (wat wettelijk niet
toegelaten is vermits de uitvoerende geneesheer twee
adviserende artsen dient aan te duiden die ‘onafhankelijk’
zijn van hemzelf en van de patiënt). Tijdens een familie -
gesprek beweerde die psychiater ook dat onze dochter
helemaal niet borderline was — ze vond dat nu een ‘hol’
begrip — en stelde dat ze niet wist wat onze dochter in
feite mankeerde. Toch was ze bereid een positief advies te
geven voor euthanasie. De tweede adviserende arts was
een professor neurologie die onze dochter drie vragen
heeft gesteld (o.a. «wil je eens tellen van 100 tot -7») en
haar vervolgens vlotjes een positief advies meegaf. In de
wet staat duidelijk dat de patiënt moet ‘uitbehandeld’
zijn: onze dochter is evenwel nooit echt in behandeling
 geweest. Maar we hadden als ouders één troost: we
 konden na (!) de euthanasie klacht indienen bij de
 Evaluatiecommissie... Dit gebeurt vandaag met de eutha-
nasiewet die De Gucht nog wil versoepelen. Zou men er
niet beter voor zorgen dat de wet op een deftige manier
wordt toegepast? En de evaluatie laten plaatsvinden vóór
de euthanasie? Een erg teleurgestelde vader.
F. Claes, Rumst 

GEVAARLIJKE TREND
Ik ben chronisch ziek en heb op heel slechte momenten
ook al gedacht ‘het hoeft niet meer’. Niet iedereen is even
sterk om dan toch door te bijten.
Véronique Ladangh

Ook wie niet terminaal ziek is maar levensmoe, moet
euthanasie kunnen krijgen. Jean-Jacques De Gucht
(Open Vld) pleit er voor om dat in te schrijven in de wet.
In de maandagkrant getuigde Jozef (74) dat hij nog
 gezond is maar zijn leven als voltooid beschouwt.

MEER REACTIES OP HLN.BE EN 
OP ONZE FACEBOOKPAGINA

KSA Lo, 
t.a.v. de keuken-
ploeg, 
Plokkersheem,
Douvieweg 14 ,

8978 Watou
Wie stuurt de koks van

KSA Lo een kaartje? Nog tot
20 augustus maken ze heel lekker
eten in de kampkeuken.

Peter S., Hospitaalstraat 14,
8610 Kortemark
Graag ontzettend veel kaartjes
voor mijn vriend die aan een
 ernstige immuunziekte lijdt. Hij is
44 jaar maar verliest soms de
moed. Een lief woordje zou hem
deugd doen.

Laura Peleman, 
Katshoevestraat 10, 
1880 Kapelle-op-den-Bos
Laura wordt 15 jaar op 
20 augustus. Ik weet zeker dat u
dit lief meisje gelukkig maakt als
u haar een verjaardagskaartje
stuurt. Superbedankt alvast.

MIJN VOETBALTICKET
Wanneer ik 10 euro uitgeef aan een voetbalticket, weet ik
dat de thuisploeg daar 1,5 euro van moet afstaan aan de
voetbalbond. Geen probleem. Wanneer  men onze refs
‘semiprof’ maakt en videorefs inzet, vind ik zelfs dat mijn
ticket een euro duurder mag worden. Wanneer ik zie dat
een videoref niet tussenkomt bij een duidelijke straf-
schopfase, dan heb ik als voetballiefhebber spijt van élke
euro die ik betaalde. Dat de ref de fase fout inschat… tot
daar aan toe. Maar als de videoref niet doet waarvoor hij
betaald wordt… dan heb ik hartepijn van elke cent.
Peter Van Rymenant, Tienen

TE VROEG
Ik vind het te vroeg om
 Lukaku nu al op te hemelen.
Hij heeft wel een goede
 wedstrijd gespeeld, twee-
maal gescoord, en hij heeft
beslist zijn kwaliteiten,
maar als spits kan hij geen
man voorbij met een dribbel.
Bovendien heeft hij bij de nationale
ploeg nog geen potten gebroken. Benieuwd of hij zich
 tegen Gibraltar, die de poort niét openzetten, kan bevesti-
gen.  Ook benieuwd wat hij in de Champions League kan. 
Henri Coolsaet, Vremde

E-BIKECLUB
In Veurne bestaat er al zes jaar een e-bikeclub met de
naam AWA (altijd wind achter). Het klopt dus niet dat ‘de
eerste e-bikeclub van Vlaanderen nu een feit is’.
José Plesier, Veurne 

JACQUES BORLÉE
Het is een schande dat mijnheer Borleé niet zeker is dat hij
een nieuw contract krijgt van de federatie. Wat die man al
voor de atletiek heef gedaan: chapeau!
Yvan Uyttendaele, Zelzate 

In de kathedraal 
in Antwerpen staat
sinds kort een digitaal 
offerblok. Krijgen we
straks ook de digitale
biechtstoel?

Geert Bruyneel

FACEBOOK 
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•••enkele
 pas poppen om in
ons lokaal oude

Rode-Kruis -
uniformen te presen-

teren. Alvast bedankt.
jos.vrckn@gmail.be, 
vrijwilligster Rode Kruis Ninove

•••oude geuzeglazen. Dank bij
voorbaat.
Gaston Debroyer, 02/356.28.00

•••losse, oude voetbalstickers
van Panini. Jaar, ploeg, binnen- of
buitenland: alles is welkom. Ook
pockets van Bob Morane zijn
 welkom.
Marc Van Wolvelaer, 
Felix Timmermanslaan 6, 
9111 Belsele, 03/7762103

KAARTJE
STUREN

LEUKSTE 

VAKANTIE 

FOTO
Laurens Arnauts
uit Asse was één
van de jongste
deelnemers aan 
de Dodentocht.
Ondanks het
 slechte weer, de
vermoeidheid en
pijnlijke voeten
wist deze 16-jarige
de 100 km ruim
 binnen de tijd uit te
stappen. Wat hem
zeker bijgebleven
is, is de enorme
 ambiance onder de
wandelaars en de
vele enthousiaste
toeschouwers. 
Ingestuurd door 
Isabelle Gierts

«WAAROM WIL DE MAATSCHAPPIJ BESLISSEN
OVER MIJN LEVENSEINDE?»



De oproep voor het invoeren van statie-
geld komt er nadat Fost Plus, dat in ons
land verantwoordelijk is voor het inzame-
len en recycleren van verpakkingsafval,
pleitte voor een uitbreiding van de PMD-
zak. Eind 2018 willen ze starten met een
verruimde inzameling. Recycling Netwerk
juicht meer soorten plastics in de blauwe
zak toe. «Maar de PET-flessen en blikjes
moeten eruit», zegt directeur Rob
 Buurman in ‘De Zondag’. Hij pleit voor een
systeem zoals in Duitsland, waar klanten
0,25 euro statiegeld terugkrijgen als ze de
flessen terugbrengen naar de winkel. «98%
van de flessen en blikjes wordt terugge-
bracht naar de winkel en dus gerecycleerd.
Als we daar statiegeld op invoeren, zal het
zwerfvuil meteen een stuk verminderen.»
En minder zwerfvuil, dat is nodig. Het op-
ruimen ervan kost de gemeenten jaarlijks
61,5 miljoen euro. 40 procent van dat op-
gehaalde zwerfvuil bestaat uit blikjes en
plastic flessen. 

10 miljoen vrijgemaakt
Minister van Omgeving Joke Schauvliege
(CD&V) wil al langer statiegeld invoeren,
maar stootte eerder op verzet van de han-
delaars en Open Vld. Vorig jaar werd over

eengekomen om de sector gedurende 
2 jaar de kans te geven om zelf in te grijpen.
«Toen is er 10 miljoen vrijgemaakt voor
onder meer sensibiliseringsacties, zoals
de Mooimakers-campagne», aldus de
woordvoerder van de minister. «In het
voorjaar van 2018 evalueren we en zullen
we zien of het zwerfvuil inderdaad dras-
tisch verminderd is tegenover 2016. Als
blijkt dat er weinig vooruitgang is, dan
moeten we ingrijpen.» 
Met de andere regio’s in ons land zit
Schauvliege daarover alvast op één lijn. En
binnen de eigen coalitie? «Het is goed dat

de sector de kans kreeg om initiatieven te
nemen», zegt Vlaams Parlementslid Lydia
Peeters (Open Vld). «We wachten nu de
evaluatie daarvan af, en dan zullen we
zien». Ook N-VA wacht af. «Statiegeld kan
een deel van de oplossing voor het zwerf-
vuilprobleem zijn, maar het is geen
 wondermiddel», aldus Vlaams Parle-
mentslid Bart Nevens (N-VA). «Eén ding
staat vast: of het systeem er nu komt of
niet, we moeten ook blijven inzetten op
sensibilisering.» 

Rompslomp
Het Neutraal Syndicaat voor Zelfstandigen
(NSZ) is fel gekant tegen de invoering van
statiegeld. Ze vraagt dat de regering de
problematiek grondig bestudeert. «En als
er dan toch statiegeld wordt ingevoerd op
PET-flessen en blikjes, plaats dan statie-
geldmachines op openbare plaatsen en
eventueel in containerparken. Zo kan de
consument om het even wanneer zijn
leeggoed terugbrengen», klinkt het bij de
organisatie. «We willen nog wel over -
wegen om de extra rompslomp van het
aanrekenen en het doorstorten van het
statiegeld bij de aankoop toe te staan.
Maar het terugbrengen van het leeggoed
bij de handelaar is simpelweg onhaalbaar
voor de kleinhandel. Ze hebben er de
 stockageruimte niet voor en je zadelt de
handelaar op met extra personeels -
kosten.» Volgens het kabinet van Schau-
vliege is dat fel overdreven. «In Nederland
werkt dat toch ook zonder problemen?»
klinkt het. Volgens hen zien veel gemeen-
ten het niet zitten om zoveel geldtrans -
acties op het containerpark te houden. 
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«Sad!», noemde Trump het dit weekend in een tweet. 
In de Amerikaanse stad Charlottesville eindigde een
 extreemrechtse betoging in een drama. Na urenlange
straatgevechten — compleet met schilden en traangas-
granaten — ploegde een auto zich in een groep tegen -
betogers. Balans: één dode en minstens 19 gewonden.

Het is uiteraard lang niet de eerste keer dat de
 Amerikaanse president die drie letters moet boven -
halen. «Sad!» is vintage Trumpiaans geworden. Sinds
begin dit jaar gebruikte hij het al in veertien tweets.
Een aanslag in Egypte: «So sad» Dat Obamacare nog
niet werd afgeschaft: «Sad!» De manier waarop de
 Verenigde Naties functioneert: «Sad!» En uiteraard ook
«fake news media», kritiek binnen zijn eigen Republi-
keinse rangen of de «politieke heksenjacht» over zijn
banden met Rusland: het is allemaal «sad!» Zelfs over
de teloorgang van ‘The Apprentice’— het tv-programma
dat hem ooit beroemd maakte, en vorig jaar gepresen-
teerd werd door Arnold Schwarzenegger — schreef
Trump zo’n tweet: «Arnold Schwarzenegger stapt niet
vrijwillig uit ‘The Apprentice’, hij werd ontslagen door
zijn slechte (pathetische) kijkcijfers, niet door mij. Sad
end to great show.»

De tweets ogen op het eerste gezicht primitief. Trump
kreeg er ook veel kritiek over. Ze lijken te impulsief en
niet weloverwogen voor een wereldleider. Maar een
 studie van de universiteit van New York toont aan dat
zijn tweets net bijzonder efficiënt zijn. De onderzoekers
bekeken in totaal meer dan 500.000 berichten. Hun
conclusie: wanneer je een heel concrete situatie be-
schrijft en dat combineert met sterke emotionele
 termen, wordt je tweet 20% vaker door anderen ge-
deeld. De «Sad!»-tweets van Trump zijn daar meester-
lijk in. De Amerikaanse president weet heel goed waar-
om hij ze op die manier formuleert. Maar net dat maakt
de tweet die Trump de wereld instuurde opmerkelijk. Er
stond dan wel «sad» in, voor de rest bleef de president
erg vaag over de situatie die hij zo triestig vond:
 «Charlottesville: so sad.» En ook in de tweet die daarna
kwam, sprak hij enkel zijn condoleances uit voor de
 familie van het slachtoffer. Een veroordeling van de
 extreemrechtse betogers — verschillende met haken-
kruisen en Ku Klux Klan-verwijzingen —kwam er niet. In
een gesproken boodschap deed hij dat nog eens over,
en sprak Trump over «haat, fanatisme en geweld aan
verschillende zijden». 

Dat laatste benadrukte hij nog eens: «aan verschillende
zijden». Uiteraard zat er ook bij de tegenbetogers
 crapuul. Maar de vaststelling blijft dat deze president
niet uitdrukkelijk afstand neemt van de grootste 
 extreemrechtse betoging die de voorbije tien jaar in de
VS is georganiseerd. Met aan de kop onder andere één
van de historische leiders van de Ku Klux Klan. Met
 betogers die «bloed en bodem» nazi-slogans scandeer-
den of «Joden zullen ons niet vervangen». Met een mili-
tie die in camouflagekleding gewapend door de straten
marcheerde. Trumps partijgenoot en senator Marco
Rubio twitterde nog: «Het is heel belangrijk dat de natie
duidelijk van de president hoort wat de gebeurtenissen
in Charlottesville zijn: een terreuraanslag door racis-
ten.» Maar die veroordeling kwam er dus niet. Sad!

Trump kreeg al veel kritiek over 
zijn tweets, maar een studie van
de universiteit van New York toont aan
dat ze net bijzonder efficiënt zijn

SAD!

dimitri.antonissen@persgroep.be

«Haal PET-fles en
blikje uit blauwe zak»

De statiegeldmachines
moeten op openbare
plaatsen komen. Dan kan 
de consument om het even
wanneer zijn leeggoed
terugbrengen

NSZ

Willen we meer of minder plastic in de blauwe zak? 
Dat is — simpel gezegd — de discussie. Fost Plus wil 
de zak uitbreiden naar meer soorten plastic. Milieu -
organisaties ook, maar zij willen er de PET-flessen en
 blikjes uithalen en er statiegeld op invoeren. 

***
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Lege wijnflessen naar huis N-VA’er gegooid

Peeters
Pride

Statiegeld als antwoord op zwerfvuil

De ondervoorzitter van N-VA in
 Ieper is vrijdagavond het slachtoffer
geworden van vernielingen. «Rond
halfelf bracht ik een vuilniszak naar
mijn garage, toen plots twee lege
wijnflessen over de muur werden
gegooid», vertelt Bernard Van
 Isacker (43). «Ik hoorde iemand
 ‘vuile fascist’  roepen, maar toen ik
naar buiten keek, was er natuurlijk
niemand meer.» De twee flessen
kwamen in de tuin en op het terras

neer, vlak naast Van Isacker. «Eén
van onze poezen kwetste zich aan
een pootje omdat ze op een glas-
scherf liep.» 
Van Isacker is ervan overtuigd dat
zijn politieke overtuiging de reden
is van de aanval. «In de vorige
 verkiezingsperiode werd over mijn
wagen eens een vuilniszak leeg -
gekieperd. En in diezelfde periode,
toen er een verkiezingsbanner van
N-VA op mijn achterruit kleefde,

maakte ik het op de snelweg mee
dat iemand voor me kwam rijden en
vervolgens plots alles dichtgooide.
Blijkbaar mag je zulke dingen ver-
wachten als je voor N-VA actief bent.
Ik heb nochtans met niemand
 problemen — integendeel. Respect
voor elkaars overtuiging lijkt me de
evidentie zelf.» Van Isacker deed
naar eigen zeggen gisteren bij de
 politie aangifte van de feiten. 

(VHS)

De Vlaamse politieke partijen hebben een
spaarpotje aangelegd van ruim 16 miljoen
euro voor de twee verkiezingsjaren die
eraan komen. Dat blijkt uit de jaar -
rekeningen over 2016 die ‘De Tijd’ kon in -
kijken. De sp.a zette afgelopen jaar het
hoogste bedrag opzij voor verkiezings -
uitgaven — ruim 1 miljoen euro. Dat brengt
hun verkiezingsbudget op 4,4 miljoen, ge-
volgd door CD&V met 4,3 miljoen. Maar
naast de verkiezingskas is er ook nog de
 reservekas. Samen hebben de partijen een

vermogen van bijna 
70 miljoen euro. N-VA
loopt daar op kop met 
18,5 miljoen euro in
de reservekas. CD&V
en de sp.a volgen met
circa 14 miljoen. De
andere partijen hebben
minder gespekte kassen.
Jaarlijks ontvangen alle politie-
ke partijen samen zo’n 41 miljoen euro aan
belastinggeld.

€16
Partijen spijzen spaarpot voor verkiezingen

miljoen

Antwerps burgemeester Bart
De Wever (N-VA) moest zater-
dag de Antwerp Pride Parade
missen omdat hij op reis is met
zijn gezin. En als de kat van huis
is, is daar: Kris Peeters (CD&V).
De vicepremier en Antwerps
 uit dager van De Wever in 2018
droeg de vlag aan de kop van de
stoet en is duidelijk al helemaal
gewend aan zijn nieuwe stad. Al
kan hij nóg beter doen door z’n
pintje te ruilen voor een bolleke
van De Koninck.     Foto  De Scheirder

DIMITRI
ANTONISSEN
hoofdredacteur
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«Wanneer mensen aangeven dat ze levensmoe
zijn, wie zijn wij dan als maatschappij om 
te zeggen dat ze moeten blijven leven?» Dat
zegt Jean-Jacques De Gucht. Hij is de eerste
 politicus die deze delicatie kwestie op de
 politieke agenda zet, in navolging van LEIF-
 artsen. Daarmee zit hij op dezelfde lijn als het
Nederlandse D66. Die partij diende een wets-
voorstel in dat zegt dat een oudere die klaar is
met zijn leven, hulp moet kunnen krijgen om
zijn leven te beëindigen. Het zogenaamde
 «voltooid leven-wetsvoorstel» is bij onze
 noorderburen momenteel voorwerp van een
hevig emotioneel debat.
De Gucht benadrukt wel dat er ook
bij ons eerst een breed maat-
schappelijk debat op gang moet
komen. «Er moet een wankel
evenwicht worden gezocht
tussen het recht op zelfbe-

«In het Witte Huis is er een
 samenzwering aan de gang om
Donald Trump buiten te werken.»
Dat beweert althans Anthony
Scaramucci, de voormalige
 communicatiedirecteur van het
Witte Huis. Die werd na amper
tien dagen al de laan uitgestuurd.
Nu praatte hij met ABC News voor
het eerst sinds zijn ontslag. 
De onthulling kwam er nadat 
de Amerikaanse president het

hele weekend lang bakken kritiek
over zich heen had gekregen,
 omdat hij geweigerd had het
 optreden van extreemrechts in
Charlottesville te veroordelen. 
In die stad in Virginia vielen
 zaterdag één dode en tientallen
gewonden toen een extreem-
rechtse betoger met zijn wagen
opzettelijk inreed op een groep
tegenbetogers. (LVB)
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DE GUCHT WIL VOORSTEL OP POLITIEKE AGENDA

Ook wie niet terminaal
ziek is, maar levens-

moe, moet euthanasie
kunnen vragen. Vlaams

Parlementslid en
 senator Jean-Jacques

De Gucht (Open Vld)
pleit er als eerste

 politicus voor om dat in
te schrijven in de wet. 

• ANNICK GROBBEN •

«Ook euthanasie voor 
wie levensmoe is»

«Complot om Trump af te zetten»

Familie filmt uitvaart 
voor vrouw en zoon in ziekenhuis

Marktkramers vrezen voor toekomst
Evi  Hanssen  krijgt
eigen  radioshow

Recycling Netwerk, een koepel van milieu-
organisaties, pleit voor de invoering van
statiegeld op plastic flessen en blikjes.
 Minister van Omgeving Joke Schauvliege
(CD&V) is gewonnen voor het idee. 

De milieuorganisaties pleiten voor een
 systeem zoals in Duitsland, waar klanten
0,25 euro statiegeld terugkrijgen als ze 
PET-flessen terugbrengen naar de winkel.
«98% van de flessen en blikjes wordt daar
teruggebracht en dus gerecycleerd. Als we

er ook bij ons statiegeld op invoeren, zal het
zwerfvuil meteen een stuk verminderen.»
Jaarlijks kost het verzamelen van dat
zwerfvuil ons 61,5 miljoen euro. 40 procent
van alle zwerfvuil in Vlaanderen en Brussel
zijn lege flesjes en blikjes. 
Fost Plus, verantwoordelijk voor het
 ophalen en recycleren van ons afval, is 
geen voorstander van statiegeld. Ook 
de handelaars zijn tegen — zij zien het niet
zitten om een verzameling lege
flessen te stockeren. (ARA)

«Voer statiegeld in 
op plastic flessen en blikjes»

48>2>

Veel Vlaamse marktkramers
 vrezen voor hun voortbestaan.
Uit een masterproef aan de 
KU Leuven blijkt dat ze het
 financieel steeds lastiger hebben.
Onder meer door de concurrentie
van grote winkels en webshops,
maar ook door de mobiliteits-
plannen in steden. Het gaat dan
vooral over verkopers van textiel,

want eigenaars van voedings -
kramen zien de toekomst wél
rooskleurig in. Zij zeggen dat ze
nog aardig hun boterham verdie-
nen, doordat hun prijzen niet veel 
hoger liggen dan in supermarkten. 
Ze proberen vooral het verschil 
te maken met verse producten — 
en die lokken jongeren wel 
nog naar de markt. (BHL) 5>
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Zo veeg je dus
de druk van 

je schouders. 
In zijn eerste

 competitiematch
voor Man United

heeft  Romelu
 Lukaku  meteen

twee keer gescoord.
Nummer drie voor z’n

nieuwe club, na de goal
in de Supercup tegen

Real. Zo trekt de man 
van 85 miljoen stilaan 
alle twijfelaars over de
streep. «Een droom», zei
Lukaku. En dan, met een
lachje: «Maar ik had liever
een hattrick gemaakt.»

Eerste  competitiematch

Meteen 
2  keer  raak

Net  geen  medaille
voor  de  Borlées

In Lochristi is zaterdag afscheid
genomen van restaurantuitbater
Kris Manssens (43) uit het 
Oost-Vlaamse Balegem, die twee
weken geleden omkwam bij 
een verkeersongeval in Duits-
land. De begrafenis werd gefilmd,
op vraag van zijn echtgenote
 Tamara (42) en hun 17-jarige
zoon Massimo. Zij zaten samen
met hem in een mobilhome toen

die geramd werd door een truck,
maar raakten zo ernstig gewond
dat ze de uitvaart niet konden
 bijwonen. Ze lagen allebei een tijd
in coma. Toen ze ontwaakten,
moesten familieleden hen ver -
tellen dat hun man en papa over-
leden was. Manssens’ echtgenote
schreef een pakkende brief, die
voorgelezen werd tijdens
de uitvaart. (WSG/KW) 8>

Niels & Wiels 
winnen

Zomerhit

schikking en het risico op misbruik bij een zeer
kwetsbare populatie», zo zegt hij. «De kwestie
van euthanasie bij hoogbejaarden die levens-
moe zijn, is zeer delicaat. Het kan niet de
 bedoeling zijn dat al wie zich eenzaam voelt,
via de juridische weg uit het leven kan stappen.» 
De Gucht pleit voor een duidelijk onderscheid
tussen polypathologie — het lijden aan
 verschillende chronische ziekten tegelijk, dat
 objectiveerbaar is en een wettelijke grond is
voor euthanasie — en een voltooid leven. «Het
zou een goede zaak zijn dat we wettelijk kun-
nen bepalen aan welke objectiveerbare criteria
dat voltooid leven onderhevig moet
zijn», aldus nog de Open Vld-senator. 3>
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Waasland-
Beveren-
spits Gano,
topschutter
in de compe-
titie, is zeer
gegeerd op
de transfer-
markt. 

Binnenkort
goudhaantje

kwijt?
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Frieten. Het is het Belgische
product bij uitstek. Maar niet
alleen Belgen houden van een
frietje, ook buitenlanders en
niet-Europeanen zijn er gek
op. En dat merken ze bij
Agristo meer dan ooit. Het be-
drijf is gespecialiseerd in
voorgebakken en diepgevro-
ren aardappelproducten en
heeft zijn hoofdzetel in Hul-
ste. “De voorbije vijf jaar is de
verkoop buiten Europa veel
belangrijker geworden”, zegt 
sales director Filip Wallays. 
“Zelfs zo hard dat 35 procent
van onze producten buiten
Europa wordt geleverd. Van
de totale productie gaat
slechts drie procent naar Bel-
gië.”

Het bedrijf levert frieten in
115 verschillende landen: van
Duitsland over Brazilië tot in
Congo. “En elk land heeft zijn

eigen voorkeur. Zo eten de
Fransen liever donkere friet-
jes en hebben de Duitsers lie-
ver lichte frietjes. Daar spelen
we op in bij de productie.” 

Nieuwe fabriek

Voorts eten ook inwoners uit
het Midden-Oosten, het verre
Oosten, Australië, Zuid-Ame-
rika en Afrika de frieten die
Agristo hier produceert.

Die productie gebeurt in Til-
burg, Nazareth en Hulste.
Vanaf oktober worden ook in
Wielsbeke frieten gemaakt.
Het bedrijf bouwt er een nieu-
we productiesite langs de Rid-
der De Ghellinckstraat, goed
voor een capaciteit van
100.000 ton met uitbreidings-
mogelijkheden. Agristo kiest
bewust voor Wielsbeke, want
de site ligt vlakbij het water.
“We focussen op transport

per boot. Daarmee kan je heel
gemakkelijk naar het buiten-
land”, zegt Wallays. 

Beste aardappelen

Dat de frieten ook in het dui-
zenden kilometers verre Bra-
zilië en Congo moeten gele-
verd worden, maakt geen ver-
schil. “Integendeel, frieten
leveren in Brazilië is goedko-
per dan leveren in Zuid-
Frankrijk. Afstand is relatief,
want scheepvaart is veel goed-
koper en gemakkelijker dan
vervoer met een vrachtwagen
over de weg”, zegt Wallays.

Ook al wordt 97 procent van
de frieten buiten België gele-
verd en verorberd, Agristo
verhuizen naar een ander land
is niet aan de orde. “De aard-
appelteelt in België behoort
tot de beste van allemaal. We
zitten bij de bron en België is
een goed land om aardappelen
te telen.” De hoofdzetel blijft
bovendien in Hulste. “Onze
sector zit nog steeds in een
sterke groeifase. De site in
Hulste is, door de ervaring die
we er door de jaren heen op-
deden, een van de meest effi-
ciënte van Europa. Het is de
‘moedersite’ van ons bedrijf,

dus die willen we zeker be-
houden.”

Uitbreiding

Dat het goed gaat, is ook te
zien aan de uitbreidingsplan-
nen van het bedrijf. De nieuwe
site in Wielsbeke krijgt vorm
en ondertussen zoekt men nog
steeds naar extra personeel.
Nu al telt Agristo 550 werkne-
mers en al maanden loopt een
aanwervingscampagne. “We
blijven verder groeien en zijn
nog volop nieuwe medewer-
kers aan het zoeken”, besluit
Wallays.

Agristo levert frieten in 115 landen

“Fransen willen 
donkere frieten, 
Duitsers lichte”
Frietproducent Agristo 
groeit in het buitenland. 
Het bedrijf levert in 115 
landen frieten, slechts één 
procent van hun frietjes 
wordt in België gegeten. 
“Elk land heeft zijn eigen 
smaak en daar spelen wij 
op in.”

HULSTE/WIELSBEKE 

W Filip Wallays benadrukt dat Agristo zeker in België blijft, ook al wordt 97 procent van de productie uitgevoerd. 
“In België vind je de beste aardappelen.”

KAREN VERHULST

LO
H

FILIP WALLAYS
SALES DIRECTOR AGRISTO

“Frieten leveren in 
Brazilië is goedkoper 
dan leveren in Zuid-
Frankrijk”

gen hun eigen zak, fles of bo-
kaal mee en vullen die met de
producten die ze wensen”, legt
Johan uit. Je kan echter ook
‘onvoorbereid’ een bezoek
brengen aan de winkel. “Je
kunt hier ook bokalen kopen, of
je kan een zakje gebruiken als
je noten of zaden koopt. Die
zijn niet van plastic, maar kun-
nen op de composthoop.”

Leveranciers overtuigen

Ook de leveranciers probeert
Johan te overtuigen om minder
verpakking te gebruiken. “Ik ga
op zoek naar bedrijven die
duurzaamheid uitdragen. Het
bedrijf dat theetassen levert,
vulde elke tas op met plastic.
Toen ik hen daarover belde,
kwamen ze de doos terughalen
om dat euvel op te lossen. Ho-
pelijk doen ze dat bij hun ande-
re klanten ook.”

Een tweede pijler focust op
biologische voeding en koop-
waar. Zaden, noten, linzen, ve-
getarisch charcuterie, sappen,
bier en koekjes, maar ook zeep,
speelgoed en heel wat gadgets.
“Zo hebben we hier een tan-
denborstel waarvan het boven-
stuk terug kan gebracht wor-

voor een duurzame, maar ook
een sociale winkel. “Op termijn
wil ik hier ook mensen met een
beperking laten werken.”

Van donderdag tot en met za-
terdag vindt het openingsweek-
end plaats. Er zullen proever-
tjes zijn om de bezoekers te la-
ten kennismaken met het

aanbod. Johan heeft er alvast
een goed oog in. “De webwinkel
liep goed en zal dan ook blijven
bestaan. Daar zagen we dat het
publiek heel verscheiden is,
van jonge gezinnen die bewust
leven tot vijftigplussers die hun
ecologische voetafdruk willen
doen afnemen.”. Iedereen is
dus welkom. (djr)

want Johan maakt een uitzon-
dering. Een rek is voorbestemd
voor producten van Tordale,
een dagcentrum in Torhout
voor mensen met een beper-
king. “Zij krijgen hier een
schap waar ze hun producten
kunnen uitstallen, zoals advo-
caat en aperitief”, licht hij toe.
Johan gaat namelijk niet enkel

den om te recycleren en wens-
kaarten die je kunt planten en
tot bloemen laten uitgroeien”,
aldus de ondernemer. “Enkel
groenten zitten nog niet in ons
assortiment.”

Advocaat en aperitief

Alles biologisch? Toch niet,

Weg met plastic! Eet bewust!
Consumeer biologisch! Neen, 
Johan Moreels zal je het nooit 
horen scanderen. Met zijn Zon-
der Meer zijn het wel de idea-
len die hij hoog in het vaandel
draagt. De winkel in de Rijsel-
sestraat in Kortrijk is de eerste
verpakkingvrije shop in onze
provincie. “Pas op, ik ben geen
missionaris die iedereen wil
oproepen om vegetarisch te
eten of verpakkingvrij te shop-
pen”, zegt de man. “Het is wel
zo dat er geen aanbod is bij ons
en daar wil ik verandering in
brengen.”

Nu donderdag 31 augustus
opent Zonder Meer de deuren.
Het opzet van de winkel is een-
voudig: alles staat in het teken
van duurzaamheid. Wat houdt
dat in? In de eerste plaats
wordt zo veel mogelijk verpak-
king geweerd. “Klanten bren-

Eerste verpakkingvrije winkel 
in provincie komt in Kortrijk
Donderdag opent de eerste 
verpakkingvrije winkel in 
onze provincie de deuren. 
Johan Moreels biedt biolo-
gische voeding aan in zijn 
winkel Zonder Meer, maar 
verliest daarbij het sociale 
aspect niet uit het oog.

INFO
Zonder Meer is open van dinsdag tot 
en met zaterdag van 9.30 tot 18 uur. 
www.zonder-meer.be. 

JOHAN MOREELS
ZONDER MEER

“Ik ben geen 
missionaris die 
oproept om 
verpakkingvrij te 
shoppen, ik wil 
gewoon een aanbod 
creëren”

W Johan Moreels verkoopt alles los, je mag zelf een bokaal of tasje meebrengen.

D
JR

KORTRIJK 
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VERPAKKINGSVRIJE WINKEL ‘ZONDER MEER’ OPENT EIND AUGUSTUS

Graan, noten, kruiden of shampoo
nodig? Tank je eigen pot maar vol!
KORTRIJK

De verpakkingsvrije winkel
Zonder Meer opent op donder-
dag 31 augustus in de Rijselse-
straat 51. Het systeem is een-
voudig. Je brengt zelf een pot,
doos of zak mee (in de winkel
zelf liggen ook composteerbare
zakjes) en vult die aan de silo’s.
«Wat minder belastend is voor
het milieu», zegt zaakvoerder
Johan Moreels. «Want het is on-
voorstelbaar hoeveel verpak-
kingen er in de vuilnisbak te-
rechtkomen. Vooral plastic is
een probleem. In Zonder Meer
kies je zelf in welke hoeveel-
heid je koopt. Wat bijvoorbeeld
ideaal is voor alleenstaanden of
grote gezinnen. En zo gaan we
tegelijk ook voedselverspilling
tegen.»
«Je weet trouwens wat je koopt.
Want ik geef bij ieder product
uitleg en ik vertel vanwaar het
komt. Biovoeding is gezond.
Het is een sector met veel con-
troles. Zo worden er twee keer
per jaar staaltjes genomen, al-
leen al om te zien of het werke-
lijk bio is of niet. Prima, want
hierdoor kan je niet doen alsof.

Of het niet duur is? Als ik onze
prijzen met een Bio-Planet ver-
gelijk, zitten we er net onder of
loopt het gelijk. Onze prijzen
zijn dus heel scherp.»

Verzorgingsproducten
Het aanbod van Zonder Meer is
breed met alle soorten granen
zoals tarwe, rogge en gerst. 
«Ik heb hier ook twee molens
staan, zodat je zelf bloem of
meel kan malen of muesli kan
draaien», vervolgt Moreels. 
De verpakkingsvrije winkel

omvat ook rijst, pasta, noten,
peulen, linzen, thee en krui-
den. Je kan er verder onder-
houds- en verzorgingsproduc-
ten tappen (breng gewoon je
pul mee) zoals allesreiniger,
handzeep en shampoo. En je
hebt er sappen, bieren en wij-
nen. Die tap je niet, maar koop
je in retourflessen. Er is eve-
neens een koelkast met verse
producten in. 

Sociaal aspect
«Zoals broodbeleg, groenten-
taart en de vleesvervanger Sei-
tan», vervolgt Johan Moreels.
«Ook hier kies je in welke hoe-
veelheid je koopt. Hou er wel
rekening mee dat die verspro-

ducten beperkt houdbaar zijn.
Net omdat ze vers en niet be-
handeld zijn. Mijn winkel heeft
ook een sociaal aspect, want
sommige producten zijn in be-
schutte werkplaatsen ge-
maakt. Zo komen de kruiden
uit De Kruiderie in Beernem.
De aankoop kost me meer dan
bij een gewone leverancier,
maar ik hecht belang aan dat
sociaal aspect. Ook Den Acht-
kanter uit Kortrijk, een vereni-
ging die personen met een ver-
standelijke beperking of niet-
aangeboren hersenletsel
steunt, is in de winkel aanwe-
zig met aperitieven en hun als
streekproduct erkende Advo-
kanter.»

Johan Moreels is ervan over-
tuigd dat Kortrijk en omgeving
klaar is voor zijn verpakkings-
vrije winkel. «Want er zijn
meer en meer initiatieven die
inzetten op duurzaamheid en
ecologie zoals de stadsboerde-
rij en Fietskoerier Kortrijk. Ik
werkte hiervoor in de vzw Jon-
gerenbegeleiding Informant in
Gent. Waar je vlakbij een ver-
pakkingsvrije winkel hebt. Ik
dacht meteen: ‘we moeten dat
ook in Kortrijk hebben’. Zo is
het idee ontstaan», besluit Mo-
reels. 
Zonder Meer heeft ook een
webshop. Info: www.zonder-
meer.be of op de Facebookpa-
gina.

Johan Moreels toont hoe je granen kan tappen aan de silo’s in zijn winkel. Foto Henk Deleu

Zonder Meer, met een kleine 300 pro-
ducten de enige verpakkingsvrije winkel
in die omvang in West-Vlaanderen,
opent eind augustus in Kortrijk. «Waar-
om voor bio kiezen? Het is een zeer strikt
gereglementeerde sector. Waarin iets
zoals recent met het giftige Fipronil in ei-
eren niet kan», zegt Johan Moreels (48).

PETER LANSSENS

KORTRIJK
Stad lanceert 
UiTPAS app
Een UiTPAS vrijetijdskaart op zak
hebben hoeft niet meer. Kortrijk liet
als eerste stad in Vlaanderen een
app maken, die je op je smartphone
of tablet als alternatief kan gebrui-
ken. Je hoeft enkel je UiTPAS-num-
mer aan de app te koppelen. Eén
keer ingeven en je bent vertrokken.
Het project kost zo’n 40.000 euro,
waarvan de stad de helft betaalt.
De UiTPAS is een spaar- en voorde-
lenprogramma voor vrije tijd. Als je
aan vrijetijdsactiviteiten deel-
neemt, spaar je punten die tal van
voordelen opleveren. Er hebben al
6.279 mensen een UiTPAS in Kort-
rijk. Waarvan 2.653 kansarme in-
woners een UiTPAS met een speci-
aal reductietarief hebben.
Info: www.kortrijk.be/uitpas. (LPS)

KORTRIJK
Camera aan theehuis Royal
Er komt eerstdaags camerabewa-
king nabij Royal, in de Rekolletten-
straat op Overleie. Het theehuis
ging zo’n half jaar geleden een tijd-
je dicht, omdat Royal volgens een
gerechtelijk onderzoek toen fun-
geerde als ontmoetings- en af-
spraakplek voor drugstransacties.
«Er is intussen een overlastover-
eenkomst gesloten met de uitba-
ters. En uit een recente peiling bij de
mensen uit de straat blijkt dat de
meeste ergernis weggewerkt is»,
zegt burgemeester Vincent Van
Quickenborne (Open Vld). Toch
komt er een camera. «Dat is aan
buren beloofd op een bijeenkomst
in het voorjaar», stelt Van Quicken-
borne. «Waaruit bleek dat de klan-
ten van Royal voor veel hinder
zorgden buiten. Al kwamen er tij-
dens de vakantie wel zo goed als
geen klachten meer binnen.» (LPS)

WIELSBEKE
Jongeman blust voertuig
In de Lobeekstraat in Wielsbeke
slaagde Dylan Lagaisse (19) uit
Wielsbeke er gisteren iets voor 18
uur in een brand onder de motor-
kap van zijn BMW met een brand-
blusser onder controle te krijgen.
«Ik was gewoon aan het rijden toen
de wagen vermogen verloor», ver-
telt hij. «Er kwam rook vanonder de
motorkap. Samen met een andere
automobilist konden we het vuur
blussen. Zo kon vermeden worden
dat de wagen uitbrandde.» Wel-
licht was een technisch manke-
ment aan de kabel van het servo-
stuur de boosdoener. De wagen
moest getakeld worden. (LSI)

Sint-Pietersbrug decor
in langspeelfilm Opa
De opnames voor de langspeel-
film ‘Opa’ zitten er op. Gisteren
werden de laatste beelden ge-
draaid, met figuranten. 

Dat was met de beschermde Sint-
Pietersbrug als decor, in de Kraai-
bosstraat aan de oude kanaalarm
in Moen. ‘Opa’, waarin een groot-
vader na een hartaanval aan zijn
kleindochter een verhaal van
vroeger vertelt, is in het najaar in
de zalen van Kinepolis te zien. De
Kinepolis-top is onder meer on-
der de indruk van het mooie ca-

merawerk. 
In de film van cineast Marc Des-
met uit Heestert spelen zo’n 100
mensen mee, waarvan 30 acteurs
en 70 figuranten. Eugène Delabie
(76), al meer dan 50 jaar op het
podium met het Zwevegems Te-
ater, speelt een hoofrol. De ande-
re hoofdrol wordt door Camille-
Madeleine Vercruysse (16) uit
Avelgem vertolkt. Ze is actief bij
theatergezelschap Tope in Avel-
gem. 
Info: www.opa.strikingly.com.

(LPS)

MOEN/AVELGEM

Gisteren vonden de laatste opnames 
voor de film ‘Opa’ plaats. Foto Henk Deleu

Waarom voor bio
kiezen? Het is 
een zeer strikt
gereglementeerde
sector, waarin iets als
het giftige Fipronil in
eieren niet kan

UITBATER JOHAN MOREELS

Geldschieter Antoine Vandeputte knipt het lint door. Foto Maxime Petit

Tennisclub investeert 100.000 euro in nieuwe vloer
Tennisclub De Watertoren heeft met een investe-
ring van om en bij de 100.000 euro de toekomst vei-
lig gesteld voor tennisminnend Menen. 

«Onze indoorvloer met vier velden werd helemaal
vernieuwd en dat was best nodig na 33 jaar. Er was
al jaren nood aan een nieuwe vloer», weet voorzitter
Nico Declercq. «Ik heb maandenlang nieuwe vloeren
getest en ben gebotst op een Duitse firma. Alleen in
Bouillon ligt er in ons land een gelijkaardige vloer.» 

25 jaar
De gebouwen zijn eigendom van de familie Vande-
putte van Recycling Groep Galloo. De eigenaar heeft
de helft van de kosten op zich genomen. «We hebben
de tennisclub na het faillissement overgenomen en
zitten twee jaar later aan 270 volwassen leden en
100 jeugdspelers. In de winter komen daar nog eens
80 volwassen spelers bij.» 
De nieuwe vloer zou een levensduur van minstens
25 jaar moeten hebben. (XCR)

MENEN

Bron: Het Laatste Nieuws - 23 augustus 2017
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JOERIE DEWAGENAERE
KORTRIJK I  Weg met plastic! Eet

bewust! Consumeer biologisch!
Neen, Johan Moreels zult u het
niet horen scanderen. Al zijn het
wel idealen die hij hoog in het
vaandel draagt, in zijn winkel
Zonder Meer. De winkel in de Rij
selsestraat in Kortrijk is de eerste
verpakkingvrije shop in onze pro
vincie. ‘Pas op, ik ben geen missio
naris die iedereen wil oproepen
om vegetarisch te eten of verpak
kingvrij te winkelen’, zegt hij.
‘Maar tot nu toe was er gewoon
nog geen aanbod en daar wil ik
verandering in brengen.’

Nu donderdag, 31 augustus,

Eerste verpakkingvrije winkel van WestVlaanderen opent donderdag 

Met je bokaal onder 
de arm naar de winkel 

Johan Moreels verkoopt al zijn producten los. Wie zijn bokaal thuis vergeet, kan in de winkel nog een recycleerbaar zakje krijgen. © Joerie Dewagenaere

Donderdag opent de 
eerste verpakkingvrije
winkel in de provincie
de deuren. Johan 
Moreels biedt biolo
gische voeding aan in
zijn winkel Zonder 
Meer, maar verliest 
daarbij het sociale 
aspect niet uit het oog.

‘Klanten brengen 
hun eigen tas, fles 
of bokaal mee en 
vullen die hier met 
de producten die ze 
nodig hebben’
JOHAN MOREELS
Zonder Meer

en tot bloemen laten uitgroeien’,
aldus de ondernemer. ‘Alleen
groenten zitten nog niet in ons as
sortiment.’

Sociale tewerkstelling
Alles biologisch? Toch niet,

want Johan maakt een uitzonde
ring. Een rek is voorbestemd voor
producten van Tordale, een dag
centrum in Torhout voor mensen
met een beperking. ‘Zij krijgen
hier een schap waar ze hun pro
ducten kunnen uitstallen, zoals
advocaat en aperitief ’, licht hij toe.
Johan gaat namelijk niet alleen
voor een duurzame, maar ook
voor een sociale winkel. ‘Op ter
mijn wil ik hier ook mensen met
een beperking laten werken.’

Van donderdag tot en met za
terdag vindt het openingsweek
end plaats. Er zullen proevertjes
zijn om de bezoekers te laten ken
nismaken met het aanbod. Johan
heeft er alvast een goed oog in. ‘De
webwinkel liep goed en zal dan
ook blijven bestaan. Daar zagen
we dat het publiek heel verschei
den is, van jonge gezinnen die be
wust leven tot vijftigplussers die
hun ecologische voetafdruk willen
doen afnemen.’ 

www.zondermeer.be

In Kortrijk lanceerden de ge
wezen NVAvoorzitters Geo Ver
stichel (64) en Marniek De Bruy
ne (57) zaterdag het Vooruit Poli
tiek Platform. Dat is een nieuwe 
politieke beweging maar geen 
partij. Verstichel en De Bruyne 
richtten in oktober 2016 de partij 
Kortrijk Vooruit op. Zo’n nieuwe 
partij oprichten is niet altijd even 
gemakkelijk, merkten ze. Hun ini
tiatief kreeg navolging in Harelbe
ke, waar Jacques Maelfait Harel
beke Vooruit oprichtte. Hij werd 
met dezelfde problemen gecon
fronteerd en vroeg of samenwer
king mogelijk was. Dat leidde tot 
de oprichting van Vooruit Politiek 
Platform, dat lokale partijtjes wil 
steunen met inhoud en raad. 

Na Maelfait legden Verstichel
en De Bruyn hun oor te luister bij 
andere kleine lokale partijen, vaak 
opgericht door politici die zich 
niet meer konden vinden in de 
richtlijnen van hun nationale par
tij. Zaterdag kwamen vertegen
woordigers van veertig gemeenten 
naar Kortrijk om te zien wat 
Vooruit Politiek Platform voor hen 
kan doen. 

In WestVlaanderen zijn negen
lokale politici aangesloten bij het 
platform. Dat zijn Dirk Cattoir uit 
Bredene, Jacques Maelfait uit Ha
relbeke, Bjorn Horré van Vizie in 
Izegem, Elwin Van Herck van 
Koksijde, Marc Casier uit Oosten
de, Koen Demonie uit Staden en 
voor Tielt Claude Taelman van Ie
dereen Tielt. Het platform steunt 
al deze initiatieven niet financieel. 
Het gaat om inhoudelijke steun 
en eventueel groepsaankopen. 
(vkk) 

Kortrijk 

Steun voor 
lokale partijtjes

De krapte op de arbeidsmarkt
in ZuidWestVlaanderen is hal
lucinant. Het bedrijf Lafosse 
looft een beloning tot 3.000 eu
ro uit voor wie een werknemer 
aanbrengt.

Karel Lafosse: ‘Omdat het via
de traditionele kanalen niet evi
dent is om de juiste mensen te 
vinden, loven we nu een premie 
uit. Wie een persoon tipt die in 
aanmerking komt voor een van 
onze vacatures, krijgt 1.000 euro 
op het moment dat het contract 
getekend wordt. Is die werkne
mer na zes maanden nog altijd 
aan boord, dan krijgt de tipge
ver nog eens 2.000 euro.’

Bij Lafosse staan momenteel
vijf vacatures open: voor een 
planner, drie monteurs en een 
technisch tekenaar. Volgens het 
bedrijf zoeken ze daarbij uit
drukkelijk naar veertigplussers, 
‘omdat die de nodige ervaring 
hebben en een voortrekkersrol 
kunnen spelen.’ (kkv)

Kortrijk / Wevelgem

3.000 euro voor
wie werknemer
aanbrengt 

opent Zonder Meer de deuren. Al
les in de winkel staat in het teken
van duurzaamheid. In de eerste
plaats wordt zo veel mogelijk ver
pakking geweerd. ‘Klanten bren
gen hun eigen tas, fles of bokaal
mee en vullen die met de produc
ten die ze nodig hebben’, legt Jo
han uit. Je kunt echter ook ‘on
voorbereid’ een bezoek brengen
aan de winkel: ‘Je kunt hier ook
bokalen kopen, of je kunt een recy
cleerbaar zakje gebruiken als je
noten of zaden koopt. Die zijn niet
van plastic en kunnen op de com
posthoop.’

Leveranciers overtuigen
Ook de leveranciers probeert

Johan te overtuigen om minder
verpakking te gebruiken. ‘Ik ga op

zoek naar bedrijven die duur
zaamheid uitdragen. Het bedrijf
dat theekoppen levert, vulde elke
kop op met plastic. Toen ik ze
daarop aansprak, kwamen ze de
doos terughalen om dat euvel op
te lossen. Hopelijk doen ze dat bij
hun andere klanten ook.’

Een tweede focus ligt op biolo
gische voeding en koopwaar. Za
den, noten, linzen, vegetarisch be
leg, sappen, bier en koekjes, maar
ook zeep, speelgoed en heel wat
gadgets. ‘Zo hebben we hier een
tandenborstel waarvan het boven
stuk gerecycleerd kan worden en
wenskaarten die je kunt planten

Ook te koop: een 
tandenborstel 
waarvan het 
bovenstuk 
gerecycleerd kan 
worden en 
wenskaarten die je 
tot bloemen kunt 
laten uitgroeien
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